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Greš volit?
Spoštovani bralci Našega kraja,

tokrat je pred vami posebna, predvo-
lilna, številka. 

V številki tokrat ni rednih rubrik, vse-
eno pa je prav, da jo v uvodniku nekoliko 
predstavim. Prepričan sem, da boste na 
naslednjih straneh našli dovolj informa-
cij, da boste v nedeljo lahko mirne vesti 
opravili svojo državljansko pravico in 
dolžnost. 

Redni bralci gotovo veste, da vas pred 
vsakimi volitvami spomnim na to, kako 
pomembne so volitve za demokratično 
delovanje države. Tudi na lokalni ravni ni 
nič drugače. Kljub temu, da smo mnogo-
krat tudi upravičeno kritični do politikov, 
moramo upravljanje z občino ali državo 
še vseeno nekomu zaupati. Osebno tež-
ko razumem mantre, ki jih večkrat slišim 
tudi pri kolegih in prijateljih, ki ne hodijo 
na volitve: »Saj so vsi isti, vsi gledajo le 
na svoj žep.«, »Ah, saj po volitvah ne bo 
nič drugače, škoda mojega časa, da grem 
volit.«, »Itak ni nobene izbire.«, »Zdaj ko 
sem mlad, me volitve ne zanimajo, mogo-
če bom hodil, ko bom starejši.« 

Le bežno spremljanje občinskega de-

lovanja ovrže prvo mantro. Vsi vemo, 
kako različni smo si. Včasih tako zelo, 
da se ne moremo poenotiti. Zagotovo 
pa nis(m)o vsi isti, tudi glede vodenja 
občine ne. Menim, da se ne smemo pre-
dati pesimističnemu stokanju o tem, da 
po volitvah ne bo nič drugače. Res je, 
da vsega, kar zdaj obljubljajo kandidati 
za župana in občinski svet, zagotovo ni 
možno izvesti. A kdo nam daje pravico, 
da zamahnemo z roko in že vnaprej obu-
pamo? 

Za potrebe tega razmišljanja sem mal-
ce pogledal po kandidatnih listah neka-
terih sosednjih občin. Ja, res je, imamo 
samo dva kandidata za župana, najmanj 
do zdaj. Na prvo žogo bi lahko rekli, da je 
izbira skromna. A vendarle je treba vede-
ti, da je en kandidat skupni kandidat treh, 
edinih delujočih strank v občini. Kar je 
gotovo pozitiven signal, da je prišlo do 
sodelovanja in združevanja moči. Obo-
je je eden temeljev delovanja za skupno 
dobro tudi po volitvah. Na kandidatnih 
listah za občinske svetnike je 51 naših 
občanov. Mogoče je dobro opozoriti na 
to, da imate volivci pravico glasovati za 
točno določenega kandidata. Imate t. i. 

preferenčni glas in ga lahko izkoristite.
Pri primerjavi kandidatnih list nekaj 

občin pa v oči zbode podatek, da ima-
mo pri nas od 51 kandidatov za občin-
ske svetnike le dva (!) kandidata, ki sta 
mlajša od 30 let. V odstotkih to nanese 
le slabe štiri odstotke. V sosednji občini 
Velike Lašče je takih kar 17 (24 %). To pa 
je zagotovo skrb vzbujajoče in ne obe-
ta ničesar dobrega za prihodnost naših 
krajev. Če so mladi gonilo napredka, jih 
nujno potrebujemo tudi v vodilnih struk-
turah. Upajmo, da se bodo vsaj udeležili 
nedeljskih volitev.

Zahvaljujem se nekaj bralcem, ki so 
poslali vprašanja za skupinski intervju z 
obema kandidatoma za župana. Pogovor 
smo izpeljali, zapis pa si lahko preberete 
v številki. Upam, da bo tudi to pripomo-
glo k lažji odločitvi.

Želim vam prijetno branje ter trezen 
razmislek pred oddajo glasu. 

Ob tem pa lahko napovem tudi redno, 
novembrsko, številko Našega kraja, ki bo 
izšla 30. 11., le teden pred našim občin-
skim praznikom. 

Bojan Novak, urednik

 R  A  Z  G  L  A  S 

Občinska volilna komisija Dobrepolje na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 − UPB3, 45/08, 83/12 in 
68/17) in smiselne uporabe 61. člena Zakona o volitvah v državni zbor (Uradni list RS, št. 109/06-UPB, 54/07 –  odl. US in 23/17) 

OBJAVLJA SEZNAM KANDIDATOV
ZA VOLITVE ŽUPANA OBČINE DOBREPOLJE, KI BODO 18. 11. 2018.

PREDČASNO GLASOVANJE BO V SREDO, 14. 11. 2018, IN ČETRTEK, 15. 11. 2018, OD 7. DO 19. URE V JAKLIČEVEM DOMU, 
VIDEM 34, 1312 VIDEM - DOBREPOLJE.

KANDIDATA ZA ŽUPANA STA:

1.

JANEZ PAVLIN
 Rojen 7. 5. 1969,

 Ponikve 34, 1312 Videm - Dobrepolje
Izobrazba: univ. dipl. inž. strojništva

Delo, ki ga opravlja: župan
Predlagatelj: Janez Pavlin in skupina volivcev

2.

IGOR AHAČEVČIČ 
Rojen 30. 4. 1962,

Videm 22a, 1312 Videm - Dobrepolje
Izobrazba: univerzitetni dipl. inž. agronomije

Delo, ki ga opravlja: državni uradnik
Predlagatelj: NOVA SLOVENIJA – KRŠČANSKI DEMOKRATI

Območje volilne enote 1: celotno območje občine Dobrepolje, voli se enega (1) župana.

Občinska volilna komisija DOBREPOLJE, predsednik Andraž Hartman, univ. dipl. prav.
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I. Lista Janeza Pavlina in 
samostojnih krajanov

1. JERNEJ STARE, roj. 6. 6. 1973,  
Videm 102, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: dr. kemijskih znanosti, 
delo, ki ga opravlja: raziskovalec, višji 
znanstveni sodelavec.

2. NADA PAVŠER, roj. 16. 4. 1948,  
Vodice 28, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: profesorica, 
delo, ki ga opravlja: upokojenka.

3. JANKO NOSE, roj. 24. 11. 1973,  
Tisovec 11a, 1313 Struge, 
izobrazba: u. d. i. s., 
delo, ki ga opravlja: direktor.

4. ALENKA LEVSTIK, roj. 8. 11. 1978, 
Podgorica 10, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. inž. zootehnike, 
delo, ki ga opravlja: nezaposlena.

5. ANTON NUČIČ, roj. 24. 6. 1968, 
Cesta 4, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: elektrotehnik telekomunikacij, 
delo, ki ga opravlja: nadzor obrata 
oddajnikov in zvez.

6. ALENKA ZABUKOVEC, roj. 16. 2. 1980, 
Cesta 56, Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: mag. inženirka geotehnologije, 
delo, ki ga opravlja: komercialistka v 
oddelku podizvajalci in kooperanti.

7. ANTON PUGELJ, roj. 20. 12. 1954, 
Potiskavec 3, 1313 Struge, 
izobrazba: poklicni voznik, 
delo, ki ga opravlja: upokojenec.

8. ROSANDA GIANINI, roj. 19. 8. 1959, 
Vodice 27, 1312 Videm - Dobrepolje, 

izobrazba: industrijski oblikovalec, tehnik, 
delo, ki ga opravlja: komercialist.

9. BARBARA BRODNIK, roj. 21. 5. 1976, 
Ponikve 81, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: dipl. ekonomistka, 
delo, ki ga opravlja: vodja prodaje.

10. JANEZ PAVLIN, roj. 7. 5. 1969,  
Ponikve 34, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. inž. strojništva, 
delo, ki ga opravlja: župan.

II. SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA – SDS

1. JANEZ ŠKULJ, roj. 13. 4. 1957,  
Ponikve 27a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: avtomehanik, 
delo, ki ga opravlja: upokojenec.
 
2. ZDENKA NOVAK NOSE, roj. 5. 8. 1968, 
Tisovec 2a, 1313 Struge, 
izobrazba: magistrica znanosti,
delo ki ga opravlja: organizatorka 
gospodarjenja z nepremičninami.

3. JOŽE HREN, roj. 29. 3. 1968,  
Zagorica 27, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: lesarski tehnik, 
delo, ki ga opravlja: samostojni podjetnik.

4. JUDITA OBLAK, roj. 8. 5. 1970,  
Ponikve 60, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: diplomirana ekonomistka, 
delo ki ga opravlja: tajnica VIZ.

5. ALEN KASTELIC, roj. 2. 11. 1986,  
Podgora 13, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: gimnazijski maturant, 
delo ki ga opravlja: programer.

6. JASNA KASTELIC, roj. 12. 9. 1990, 
Podgora 13, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: inženirka informatike, 
delo ki ga opravlja: testiranje programske 
opreme.

7. ANDREJ NAHTIGAL, roj. 30. 7. 1985, 
Zdenska vas 40, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: gimnazijski maturant, 
delo, ki ga opravlja: mizar.

8. MIRA GRM, roj. 3. 10. 1962,  
Kompolje 103a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: diplomirana ekonomistka, 
delo, ki ga opravlja: organizatorka dela

9. VINKO ERČULJ, roj. 9. 1. 1970,  
Zagorica 16, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: lesarski tehnik, 
delo, ki ga opravlja: samostojni podjetnik.

10. ANJA STRNAD, roj. 29. 11. 1981,  
Cesta 4b, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: diplomirana ekonomistka, 
delo, ki ga opravlja: referentka.

11. MARKO MEGLEN, roj. 2. 5. 1965, 
Potiskavec 5, 1313 Struge, 
izobrazba: gradbeni tehnik, 
delo, ki ga opravlja: vodja projektov.

12. ROMAN BUKOVEC, roj. 30. 5. 1960, 
Predstruge 70, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: orodjar, 
delo, ki ga opravlja: direktor.

R  A  Z  G  L  A  S

Občinska volilna komisija Dobrepolje na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 − UPB3, 45/08, 83/12 in 
68/17) in smiselne uporabe 61. člena Zakona o volitvah v državni zbor (Uradni list RS, št. 109/06-UPB, 54/07 –  odl. US in 23/17)

OBJAVLJA SEZNAM LIST KANDIDATOV IN KANDIDATK 

ZA VOLITVE V OBČINSKI SVET V OBČINI DOBREPOLJE, 
KI BODO DNE 18. NOVEMBRA 2018.

PREDČASNO GLASOVANJE BO V SREDO, 14. 11. 2018, IN ČETRTEK, 15. 11. 2018, OD 7. DO 19. URE V JAKLIČEVEM DOMU, 
VIDEM 34, 1312 VIDEM - DOBREPOLJE.

Liste kandidatov in kandidatk za občinski svet so:
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III. LISTA ZA SPREMEMBE NA 
BOLJŠE

1. SLAVC PALČAR, roj. 27. 4. 1962,  
Videm 39a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: elektromehanik, 
delo ki ga opravlja: uslužbenec.

2. MAJDA SAMEC, roj. 19. 10. 1961, 
Predstruge 62, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: ekonomistka, 
delo, ki ga opravlja: računovodkinja.

3. JOŽE KLUN, roj. 4. 6. 1964,  
Podgora 7, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: ekonomski tehnik, 
delo, ki ga opravlja: vodja oddelka.

4. KATJUŠA GOGNJAVEC, roj. 31. 7. 1991, 
Podgora 42, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: pravnica, 
delo, ki ga opravlja: pravnica.

5. ZORAN MIKLIČ, roj. 2. 6. 1972,  
Predstruge 15, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: avtomehanik, 
delo, ki ga opravlja: telefonist.

6. MILENA KLINC, roj. 11. 4. 1956,  
Kompolje 71a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: gimnazijska maturantka, 
delo, ki ga opravlja: upokojenka.

IV. SLS – SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA

1. JOŽE PRIJATELJ, roj. 17. 1. 1958, 
Kompolje 30, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. ekonomist,
delo, ki ga opravlja: strokovni sodelavec.

2. MATEJA LOHKAR, roj. 3. 6. 1977,  
Bruhanja vas 14, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: dipl. vzg. predšolskih otrok,
delo, ki ga opravlja: vzgojiteljica.

3. MARKO MAROLT, roj. 29. 11. 1970,  
Videm 33e, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. inž. elektrotehnike, 
delo, ki ga opravlja: vodja sektorja.

4. MARIJA SADAR, roj. 10. 8. 1969,  
Zagorica 40, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. inž. zootehnike, 

delo, ki ga opravlja: vodja kontrole prireje 
mleka.

5. ALEKSANDER ČESEN, roj. 4. 4. 1978, 
Videm 48c, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: inž. logistike, 
delo, ki ga opravlja: direktor podjetja.

6. TINA KADUNC, roj. 23. 7. 1985,  
Zdenska vas 6a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. upr. organizatorka,
delo, ki ga opravlja: administratorka.

7. IVAN GRANDOVEC, roj. 14. 12. 1963,  
Cesta 24, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: prof. zgodovine in geografije,
delo, ki ga opravlja: ravnatelj osnovne šole.

8. ANTON ŠINKOVEC, roj. 4. 4. 1948, 
Bruhanja vas 33, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: osnovna šola,
delo, ki ga opravlja: upokojenec.

9. JOŽE MIKLIČ, roj. 4. 8. 1966,  
Podtabor 20, 1313 Struge, 
izobrazba: poklicni voznik, 
delo, ki ga opravlja: poklicni voznik in 
strojnik.

10. MARIJA KRAMŽAR, roj. 8. 3. 1953, 
Kompolje 90, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: ekonomska tehnica,
delo, ki ga opravlja: upokojenka.

11. ANTON ŠPORAR, roj. 1. 2. 1957,  
Mala vas 24, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: vodovodni inštalater, 
delo, ki ga opravlja: upokojenec.

12. MARIJA POGORELC, roj. 7. 12. 1954, 
Podtabor 10, 1313 Struge, 
izobrazba: administratorka, 
delo, ki ga opravlja: upokojenka.

V. DeSUS – DEMOKRATIČNA 
STRANKA UPOKOJENCEV 
SLOVENIJE

1. NEVENKA DOLGAN, roj. 16. 6. 1949, 
Hočevje 37, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univ. dipl. pravnica,
delo, ki ga opravlja: podžupanja.

2. PAVEL PERHAJ, roj. 27. 9. 1945,  
Hočevje 15, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: voznik,
delo, ki ga opravlja: upokojenec.

3. CILKA GRABARAC, roj. 29. 9. 1956,  
Cesta 14, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: prometna tehnica,
delo, ki ga opravlja: upokojenka.

VI. NOVA SLOVENIJA − 
KRŠČANSKI DEMOKRATI

1. IGOR AHAČEVČIČ, roj. 30. 4. 1962,  
Videm 22a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: univerzitetni dipl. inž. 
agronomije,
delo, ki ga opravlja: državni uradnik.

2. MARTINA STRNAD, roj. 2. 11. 1977,  
Cesta 4c, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: mag. upravnih ved, 
delo, ki ga opravlja: samostojna strokovna 
delavka/svetovalka.

3. FRANCI ŽNIDARŠIČ, roj. 14. 5. 1965, 
Videm 70, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: orodjar,
delo, ki ga opravlja: direktor.

4. DAMJANA ADAMIČ, roj. 9. 5. 1977, 
Kompolje 2b, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: mag. upravnih ved,
delo, ki ga opravlja: samostojna strokovna 
delavka.

5. JOŽE PUC, roj. 19. 4. 1949, 
Ponikve 76, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: ekonomski tehnik,
delo, ki ga opravlja: upokojenec.

6. IVANKA GRUDEN, roj. 3. 5. 1961, 
Predstruge 38, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: osnovna šola,
delo, ki ga opravlja: upokojenka.

7. JOŽE HOČEVAR, roj. 17. 5. 1957,  
Videm 57a, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: lesarski tehnik,
delo, ki ga opravlja: direktor.

8. HELENA ERČULJ, roj. 18. 8. 1978,  
Videm 18, 1312 Videm - Dobrepolje, 
izobrazba: profesorica angleškega jezika,
delo, ki ga opravlja: učiteljica.

Območje volilne enote 1: celotno območje 
občine Dobrepolje, voli se 12 članov 
občinskega sveta.

Občinska volilna komisija Dobrepolje,
predsednik Andraž Hartman, univ. dipl. 
prav. 
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Št. in ime volišča Volilno mesto in naslov Območje Dostopno 
invalidom

01 Videm Jakličev dom, 
Videm 34 

Bruhanja vas, Mala vas, Podgora, Podgorica, Podpeč, Videm, 
Zdenska vas

DA

02 Hočevje Gasilski dom,  
Hočevje 19

Hočevje DA

03 Zagorica Gasilski dom,
Zagorica 36a

Zagorica DA

04 Predstruge Vaški prostor Predstruge, 
Predstruge 60

Cesta, Predstruge, Vodice DA

05 Kompolje Gasilski dom, Kompolje 60 Kompolje DA
06 Ponikve DVZ Ponikve, Ponikve 76 Ponikve DA
07 Struge OŠ Struge, Lipa 16 Četež pri Strugah, Kolenča vas, Lipa, Paka, Podtabor, Potiskavec, 

Pri Cerkvi - Struge, Rapljevo, Tisovec, Tržič
DA

901 Predčasno 
glasovanje

Jakličev dom
Videm 34

DA

OBVESTILO
Občane in občanke občine Dobrepolje obveščamo o načinih glasovanja in voliščih za volitve župana in za volitve v občinski svet v 

občini Dobrepolje, ki bodo dne 18. novembra 2018.

PREDČASNO GLASOVANJE
Volivci in volivke, ki so na dan glasovanja odsotni, lahko predčasno glasujejo v sredo, 14. 11. 2018, in četrtek, 15. 11. 2018, na volišču 

za predčasno glasovanje št. 901 – Jakličev dom, Videm 34, 1312 Videm - Dobrepolje – od 7. do 19. ure.

GLASOVANJE NA DOMU
Volivci in volivke, ki se zaradi bolezni ne morejo osebno zglasiti na volišču, v katerem so vpisani v volilni imenik, lahko do 14. 11. 2018 

sporočijo Občinski volilni komisiji Dobrepolje, da želijo glasovati pred volilnim odborom na svojem domu.

VOLIŠČA
Na območju občine Dobrepolje volilna enota 1 so določena naslednja volišča in območja volišč:

SPREMEMBE VOLIŠČ GLEDE NA LOKALNE VOLITVE LETA 2014
Občinska volilna komisija Dobrepolje je glede na lokalne volitve, ki so potekale leta 2014, z namenom, da so vsa volišča dostopna invalidom, spreme-
nila kraj volišča oziroma združila nekatera volišča.
Volišče za predčasno glasovanje je iz zgradbe Občine prestavljeno v Jakličev dom, Videm 34, 1312 Videm - Dobrepolje.
Volišče v Zdenski vasi, s sedežem v gasilskem domu, Zdenska vas 59, 1312 Videm – Dobrepolje, je združeno z voliščem št. 01 – Jakličev dom, Videm 
34, 1312 Videm - Dobrepolje.
Volišče v Ponikvah, s sedežem na Osnovni šoli Dobrepolje, Ponikve 38, 1312 Videm –Dobrepolje, je združeno z voliščem št. 06 – DVZ PONIKVE, Poni-
kve 76, 1312 Videm - Dobrepolje.

NAVODILA ZA GLASOVANJE
Glasovanje za volitve župana:
Glasuje se samo za enega (1) kandidata. Volivec/volivka glasuje tako, da na glasovnici obkroži zaporedno številko pred imenom in priimkom kandida-
ta, za katerega glasuje.

Glasovanje za volitve v občinski svet:
Glasuje se samo za eno (1) listo kandidatov in kandidatk. Volivec/volivka glasuje tako, da na glasovnici obkroži zaporedno številko liste kandidatov in 
kandidatk, za katero glasuje.
Volivec/volivka lahko na glasovnici pri listi kandidatov in kandidatk, za katero je glasoval/glasovala, označi kandidata/kandidatko, ki mu/ji daje pri 
izvolitvi prednost pred drugimi kandidati/kandidatkami na listi (preferenčni glas). Volivec/volivka lahko da preferenčni glas samo enemu (1) kandi-
datu/kandidatki z liste. Volivec/volivka da preferenčni glas tako, da pri listi kandidatov in kandidatk, za katero je glasoval/glasovala, v kvadratek za 
imenom liste vpiše zaporedno številko kandidata/kandidatke z liste, ki mu/ji daje preferenčni glas.

Občinska volilna komisija Dobrepolje
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Spoštovane volilke in volilci, dragi občani 
in občanke Občine Dobrepolje,
Z velikim optimizmom zaključujem svoj 
tretji mandat na čelu naše občine, ki je bil 
zagotovo najuspešnejši do sedaj. Veselim 
se nadaljnjega sodelovanja z vami, ker nas 
v novem mandatu čakajo številni novi 
izzivi in projekti, ki bodo še izboljšali naše 
skupno bivanje v domačih krajih. Celo-
vit in trajnostni razvoj Dobrepoljske in 
Struške doline je moja vizija v vseh letih 
mojega županovanja, a se pri tem zavedam, 
da gremo naprej po korakih, včasih večjih 
in lažjih, včasih pa po malem, a zanesljivo.
Z vašo pomočjo nam je uspelo realizirati 
veliko število zastavljenih projektov. Pri 
tem želim izpostaviti predvsem novi vrtec 
na Vidmu. Ponosni smo na moderno in 
tehnično dovršeno zgradbo, o kateri smo 
slišali veliko pohval, a najbolj nas veseli, ko 
v njem vsak dan opazujemo vesele obraze 
in iskrivo radoživost naših najmlajših, ki 
so mu skupaj s prizadevnimi sodelavkami 
vdihnili življenje. 

Tudi športna dvorana je v gradnji, uspeli 
smo uskladiti projekt, ki je šel v izved-
bo s široko podporo občinskega sveta, 
kakor tudi športnih društev in iniciativ 
staršev. Objekt bo končno omogočil 
enake možnosti za kakovostno športno 
udejstvovanje vseh generacij v šolskem 
in prostem času. S podporo kohezijskih 
sredstev je praktično realiziran suhokrajin-
ski vodovod, izgrajena je čistilna naprava v 
Zdenski vasi, rekonstruirana in energetsko 
sanirana je PŠ Kompolje, zrel za izvedbo 
je projekt čistilne naprave Bruhanja vas. 
Glavni vod širokopasovnega optičnega 
interneta je že dosegel Struge in bo kmalu 
razpeljan po vaseh, javno razsvetljavo smo 
uredili v vaseh Lipa in Pri Cerkvi, Tisovec 
pa že ima novo igrišče. 
Z uspešno kadrovsko potezo pri imeno-
vanju novega direktorja občinske uprave 
gospoda Ivana Kende smo na to mesto 
dobili strokovnjaka, ki je pokazal veliko 
znanja in sposobnosti pri upravljanju 
projektov. Verjamem in pričakujem, da bo 
svoje znanje prenesel tudi na ostale člane 
občinske uprave in uspešno organiziral 
delo z namenom čim večje učinkovitosti. 
Z njim smo krajani dobili tudi dobrega 
sogovornika, ki zna prisluhniti in svetovati. 
Prenovljena je naša lista kandidatov za 
občinski svet. K sodelovanju sem povabil 
krajane, ki so pokazali veliko mero zani-
manja in angažiranosti pri različnih pro-
jektih v preteklem obdobju. Pogosto so bili 
kritični, vendar niso ostali samo pri tem, 
znali so podati zelo konkretne in izdelane 
pobude ter vztrajati pri njihovi realizaciji. 
Že zunaj občinske politike so dosti dosegli, 
zato sem prepričan, da lahko kot svetniki v 
navezi z mano in občinsko upravo doseže-
jo še veliko več. Znajo se pogovarjati in 
prisluhniti vsakemu posamezniku, jasno in 
javno zagovarjajo stališča in so pripravljeni 
sodelovati. 

Skupaj s kandidati Liste Janeza Pavlina 
in samostojnih krajanov smo pripravili 
celovit program za trajnostni razvoj naše 
skupnosti in naših krajev. V sodelovanju 
z vami, dragi krajani in krajanke, želimo 
aktivno doprinesti k skupnemu napredku. 
Podrobnosti iz programa si preberite na 
predstavitvenih straneh naše liste. 

Spoštovane volilke, dragi volilci, razvoj in 
prihodnost občine je v vaših pridnih rokah, 
zato pridite na volitve 18. novembra 2018. 

Odločite se modro in dobro! 
Vabim vas, da podprete mene in našo listo 

pod zmagovalno številko:  

Janez Pavlin, 
kandidat za župana

ter kandidati za občinski svet

liste Janeza Pavlina in samostoJnih kraJanov

vas vabimo na predstavitev
in predvolilno srečanje,

ki bo v četrtek, 15. 11. 2018, ob 19.00
v Jakličevem domu na vidmu.

Druženje bo obogatil kulturni program, 
ki ga bodo izvajali 

stiški kvartet in tamburaši iz sodražice. 
Po predstavitvi bo družabno srečanje 

ob predvolilnem golažu in dobri kapljici.

vlJudno vablJeni.

Janez
Pavlin1

Več na www.janez-pavlin.si. Vašim pobudam, predlogom ali kritikam bomo radi prisluhnili v osebnem stiku in na družbenih omrežjih, pišete pa nam lahko tudi na 
janezpavlin7@gmail.com in jernej.stare@gmail.com.

lista Janeza Pavlina in samostoJnih kraJanov

del sredstev volilne kampanje namesto promocijskega 
materiala namenja v dobrodelne namene. 

Zavedamo se, da štejejo dejanja in ne le besede, zato 
tudi tokrat z veseljem namenjamo donacijo 

ge. veselki Pevec,
naši sokrajanki z Vidma, 

paraolimpijski šampionki, dobitnici zlate medalje. 

Ponosni smo na njene uspehe in ji želimo dobre 
priprave in ponovno odličen nastop z zračno puško na 

olimpijskih igrah v Tokiu 2020. 

srečno, veselka, in mirno roko!

1

Na
ro

čn
ik

 o
gl

as
a:

 L
ist

a 
Ja

ne
za

 P
av

lin
a 

in
 sa

m
os

to
jn

ih
 k

ra
ja

no
v



8 Naš kraj ■ posebna predvolilna številka••• Lokalne volitve 2018 •••

Igor Ahačevčič
Kandidat za župana občine Dobrepolje

• Poročen, oče treh otrok, 
dedek;

• izkušnje na vodilnih 
mestih v gospodarstvu 
in javni upravi;

• izkušnje pri delu in 
organizaciji na področju 
ljubiteljskih dejavnosti;

• rekreativni športnik 
(plavanje, smučanje, 
kolesarjenje, 
lokostrelstvo …);

• Dobrepolje se mi zdi 
najlepši kraj na svetu.

Sem Igor Ahačevčič, rojen leta 1962. 
Otroštvo in mladost sem preživel v vasi 
Podpeč. Leta 1985 sem se poročil in z ženo 
sva si ustvarila dom in družino s tremi otroki 
na Vidmu, kjer še vedno živimo. Starejša 
otroka sta si že ustvarila svoji družini in se 
odselila.

Osnovno šolo sem obiskoval na Vidmu, 
gimnazijo pa v Ljubljani (Gimnazija 
Poljane). Po odsluženi vojaščini, ki je 
bila takrat še obvezna, sem nadaljeval 
študij na Biotehniški fakulteti, kjer 
sem tudi diplomiral in s tem pridobil 
naziv univerzitetni diplomirani inženir 
agronomije. To je tudi moja formalna 
izobrazba. 

Čeprav sem po poklicu agronom, pa 
neposredno na tem področju praktično 
nikoli nisem bil zaposlen. Moje dosedanje 
službene izkušnje obsegajo nekaj več 
kot 31 let dela, in sicer dobrih devet let v 
Kmetijski zadrugi Dobrepolje, štiri leta v 
Pekarni Blatnik, 15 let na Agenciji RS za 
kmetijske trge in razvoj podeželja, že dobra 
tri leta pa sem zaposlen na Ministrstvu 
RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
Celotno službeno dobo delam na vodilnih 
mestih, tako da imam kar nekaj izkušenj z 
vodenjem ljudi. Sodeloval sem z različnimi 

ministrstvi, ustanovami in gospodarskimi 
organizacijami, pa tudi s predstavniki 
Evropske komisije, OECD in sosednjih držav, 
zlasti na področju kmetijstva in okolja, pa 
tudi na področju trgovine.

Že od rane mladosti sem družbeno aktiven. 
Še posebno veliko sem delal na področju 
ljubiteljske kulturne dejavnosti, ob 
osamosvajanju Slovenije sem bil kot član 
Izvršnega sveta Občine Grosuplje zadolžen 
za kmetijstvo, aktivno vključen v priprave, 
pozneje pa sem sodeloval kot pripadnik 
Teritorialne obrambe tudi v osamosvojitveni 
vojni. Kar zadeva našo občino, sem bil dva 
mandata član občinskega sveta. 

Pomembno se mi zdi povedati, da je moj 
svetovni nazor krščanski. Posledično je 
bila moja politična opredelitev krščanska 
demokracija in tako sem zdaj član stranke 
NSi. Na lokalnih volitvah pa nastopamo 
skupaj z drugima pomladnima strankama, 
in sicer SDS in SLS. V svetu, med najbolj 
razvitimi evropskimi državami, se vsak dan 
potrjuje dejstvo, da je sodelovanje edina 
garancija za napredek. Zato mislim, da je 
skupni nastop primerna odločitev, in moram 
poudariti, da sem bil res vesel, ko se nam je 
uspelo v pomladnih strankah uskladiti. 

Kako se bo razvijala naša občina v 
naslednjem mandatu:
• Občinska uprava bo prijazen 

servis občanom;
• gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem naše občine se bodo 
odprli Sloveniji in svetu;

• mladi bodo postali pomembna 
razvojna sila občine;

• spodbujali bomo okolju prijazno 
dejavnost in ohranjali biotsko 
pestro okolje;

• uredili bomo varno cestno (zlasti 
za najmlajše udeležence) in 
spletno omrežje;

• postali bomo do starejših 
prijazna občina (npr. prevoz do 
zdravnika);

• vaščani bodo soodločali o 
projektih, pomembnih za 
njihovo vas (t. i. participatorni 
proračun);

• naša društva bodo – kot nekoč 
– ponovno postala zgled širši 
okolici;

• zdravstvene storitve bodo 
dostopne vsem občanom, tudi 
najmlajšim. 

IGOR
AHAČEVČIČ
MISLI RESNO
ZA OBČINO DOBREPOLJE

NAROČNIK: NOVA SLOVENIJA

2
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A. Splošni del

Razvoj Dobrepolja bo temeljil na neokrnjeni 
naravi, njeni lepoti in miru. Vse to bomo 
spoštovali, vse dejavnosti v občini pa bodo 
temeljile na teh danostih, da jih bomo ohranili 
za naše otroke. 
Kot župan bom k sodelovanju povabil vse, 
ki ste pripravljeni ponuditi svoje znanje in 
sposobnosti. Za dobro naše občine, se bomo 
povezali in sodelovali s sosednjimi občinami 
za boljše črpanje evropskih sredstev in naše 
manjše zadolževanje.

Moja posebna skrb pri vsem delu na občini bo 
namenjena potrebam in razvoju Strug.

B. Gospodarstvo

1. Komunala 
• nadaljevanje urejanja kanalizacijskega 

omrežja in čistilnih naprav (iskal bom 
možnosti najcenejšega oziroma najgospo-
darnejšega pristopa), zagotavljanje širo-
kopasovne povezave vsem občanom ter 
zagotavljanje čim večje poplavne varnosti 
vseh prebivalcev občine.

2. Promet 
• moja stalna skrb bo namenjena povečanju 

varnosti v prometu, zlasti varnosti naj-
mlajših udeležencev (avtobusne postaje, 
varne poti, signalizacija, kolesarske poti);

• uredili bomo ustrezne cestne povezave z 
zunanjim svetom, da bo promet tekoč in va-
ren, kar je osnovni pogoj za razvoj gospo-
darskih dejavnosti; odpravili bomo ovire 
in ožine v prometu na prostoru občine;

3. Gospodarstvo 
• ustvarili bomo privlačne pogoje za razvoj 

gospodarstva, ki je osnova za vsa druga 
dela in dejavnosti. Bolj ambiciozni cilji 
bodo spodbujali večje zaposlovanje in višje 
prihodke;

• sodobne bančne in poštne storitve so 
nujne za normalno delovanje gospodarstva; 

• zavzel se bom za zaprtje kamnoloma, če 
bo za občino predstavljal okoljsko gro-
žnjo in ne bo gospodarsko koristen;

• industrijska cona – zagotovili bomo vso 
pomoč občine, da bo cona čim prej zaži-
vela;

• pospeševali bomo dejavnosti, v katerih bo 
več elektronike, postavili bomo e-pol-
nilne postaje za avtomobile, ogrevanje, 
proizvodnja energije – MSE, spodbujali ljudi 
za vlaganje v obnovljive vire energije 

(OVE), proučili uvedbo skupnih ogrevalnih 
sistemov;

• promocija naših podjetij in vseh drugih 
dejavnosti v občini.

4. Kmetijstvo 
• kmetijstvo je gospodarska panoga z veliko 

možnostmi podjetništva, za zgled si lahko 
vzamemo zadružništvo v Dobrepolju v času 
do II. svetovne vojne;

• spodbujal bom ekološko in sonaravno 
kmetovanje ter povezovanje kmetov in 
trženje izdelkov. Spodbujal bom predela-
vo pridelkov (EU sredstva), razvoj čebelar-
stva (api-turizma, api-terapije). Spodbujal 
bom t.i. socialne storitve na kmetijah 
(varstvo starejših, varstvo otrok). 

5. Turizem 
• Naš turizem bo temeljil na prednostih naših 

dveh dolin: mir, čista narava in biotsko 
ohranjeno okolje, kulturna in naravna 
dediščina, bližina Ljubljane in kulinarične 
posebnosti. Spodbujal bom dejavnosti 
obstoječih turističnih organizacij.

C. Družbene dejavnosti

6. Mladi
• pomembno področje mojega dela bodo 

mladi – mladi bodo dobili možnost 
vplivati na pogoje, v katerih bodo živeli in 
delali; mladi bodo nosilci prenosa znanja 
in novih tehnologij na starejše.

7. Družbene dejavnosti 
• Zdravstvena oskrba: 

Prva naložba občine v mojem mandatu bo 
izgradnja novega zdravstvenega doma, ki 
bo odgovarjal na potrebe sodobnega člo-
veka; osebje pa bo imelo ustrezne delovne 
pogoje. Zdravstveno dejavnost bomo orga-
nizirali tako, da bo omogočila celodnevni 
zdravstveni servis in prisotnost otroškega 
zdravnika in zobozdravnika.

• Gasilstvo:  
gasilstvo je najpomembnejša in zaradi 
širine delovanja najzahtevnejša dejavnost, 
ki nam zagotavlja varnost; skrbel bom za 
ohranjanje in vzdrževanje opremljenosti 
in operativne usposobljenosti posadke; 
posebej bom skrbel za podmladek.

• Kultura:  
oživil bom povsem zamrlo društveno 
dejavnost, obnovil srečanja različnih 
umetnikov (slikarjev, literatov, glasbeni-

kov,…), ponovno bomo postavili na ogled 
stalno razstavo grafik Toneta Kralja iz cikla 
lesorezov »Zemlja«.

• Šport:  
skrbel bom za ohranjanje obstoječega sta-
nja dejavnosti, občina bo vsem občanom 
ponudila možnost rekreativnega ukvar-
janja s športom. Čim prej bomo dokončali 
gradnjo športne dvorane, ki bo nudila 
možnost rekreacije tudi v hladnem delu 
leta in nudila osnovne pogoje za tekmo-
valno dejavnost zlasti v skupinskih športih.

• Starejši občani: 
prizadeval si bom za priključitev k uni-
verzi za tretje življenjsko obdobje. Med 
starejšimi in mladimi bom vzpostavil stalno 
obliko prenosa znanja. Postali bomo 
občina, prijazna starejšim in invalidom 
(nemotena zdravstvena oskrba, prevoz do 
zdravnika, …..).

8. Pametne vasi
• velike možnosti črpanja sredstev iz EU 

skladov, ki jih bomo izkoristili za razvoj 
naših vasi: e-opismenjevanje, vsem pre-
bivalcem omogočiti ustrezno e-povezavo, 
aktivno delo v vaških skupnostih in LAS, 
krožno bio – gospodarstvo in možnost 
novih delovnih mest in različne potrebe, ki 
jih boste določili po vaseh; 

• vaščani boste sodelovali pri oblikovanju 
proračuna.

9. Šola in vrtec
• vključevanje čuta za dobrobit kraja, 

občine in države, za odnos do narave in 
družbenih problemov v vzgojo otrok in v 
učni program učencev; 

• Osnovna šola Struge bo ohranila svoj sta-
tus; Osnovna šola Dobrepolje bo dobila 
zunanje igrišče; našim najmlajšim bo osta-
lo v spominu, da živijo v enem najlepših in 
zelo varnih krajev tega sveta;

10.  Sociala
• nihče od občanov se ne bo počutil od-

rinjenega; s pomočjo programa za javna 
dela bom v delo vključeval vse, ki bi s 
svojim znanjem, sposobnostmi in zmožno-
stjo lahko prispevali k našemu skupnemu 
napredku; 

Vse podrobnosti najdete na spletni strani: 
http://zupan-igor.si 

SODELUJMO ZA SODOBNO IN ODPRTO OBČINO DOBREPOLJE –  
program za novo mandatno obdobje
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JanezaPavlina

in samostoJnih
kraJanov

lista

Spoštovani sokrajani in sokrajanke, 
ena glavnih prednosti naše skupnosti je, da se med seboj pozna-
mo, zato povejmo naravnost: nismo novi obrazi, ker gotovo veste, 
kdo smo in kaj delamo. In četudi se mnogi z naše liste prvič 
pojavljamo kot kandidati za občinske svetnike, ne moremo reči, 
da se s »politiko« do sedaj nismo ukvarjali. Pridobitve in izbol-
jšave, do katerih so vodila naša prizadevanja, so same po sebi naša 
največja nagrada. Radi smo in bomo sodelovali z vsemi dobron-
amernimi ljudmi, ker verjamemo, da smo v naši občini enotni 
glede poglavitnih programskih vsebin ne glede na politično 
pripadnost.
Zavedamo se, da v naši skupnosti ni vse idealno. Pogosto sliši-
mo, da bi bilo lahko narejenega dosti več in hitreje, in s tem se 
strinjamo. Verjamemo pa, da je edina prava pot, da ne ostanemo 
le pri kritiki, ampak da hkrati s svojimi predlogi in udejstvovan-
jem aktivno pripomoremo k realizaciji. Zavedamo se realnih 
finančnih zmožnosti in da bo realizacija našega programa post-
opna. S pametnim upravljanjem s tekočimi sredstvi in uspešnim 
pridobivanjem finančnih sredstev iz evropskih in državnih virov 
za regionalni razvoj pa se da še veliko narediti.
Smo vztrajni in znamo doseči cilj, saj delujemo iz prepričanja. V 
taki vlogi se človek nauči misliti z lastno glavo, delovati samosto-
jno in zavzeti kritično stališče tudi do svojih sodelavcev. Zavrača-
mo glasovanje po navodilih in izogibanje odgovornosti z instru-
mentom tajnega glasovanja. Ne bojimo se izpostaviti.
Podpiramo župana Janeza Pavlina. Njegovo delo ima pomembne 
rezultate in se vidno izboljšuje. Z veseljem ugotavljamo, da je 
uresničena glavnina njegovega programa za iztekajoči se mandat. 
Pozitivno je naravnan do pobud krajanov in ni izključujoč, za bol-
jše uresničevanje programa in pobud v skupno dobro pa potrebu-
je tudi kvalitetno podporo občinskega sveta, ki presega formalne 
naloge in pristojnosti. Potrebuje in si zasluži konstruktivno kri-
tiko, ki hkrati predstavlja tudi pomoč. Želimo aktivno sodelovati, 

ne samo podajati pobud in preverjati njihove realizacije. 
Ne želimo samovoljno spreminjati naših krajev in vsiljevati 
rešitev. Želimo vam prisluhniti in dati vašim predlogom ustrezno 
obliko in podporo, da se v okviru pristojnosti občine tudi ude-
janjijo. Verjamemo v koncept majhnih občin, kjer medsebojno 
sodelovanje temelji na poznavanju ljudi in storitev, ki jih mora 
za nas zagotoviti občina. Podpiramo vse koncepte na višji ravni, 
ki stremijo k pametnemu podeželju, hkrati pa ne pričakujemo 
čudežnih rešitev od državne in evropske politike – vaše ideje so za 
nas veliko pomembnejše.
S krajani, vaškimi odbori, društvi in iniciativami se želimo po-
govarjati, postopke pa urejati strokovno, skladno z zakonodajo in 
predpisi. Strokovnost, zakonitost in transparentnost bomo zahte-
vali tudi od nosilcev oblasti in vodilnih oseb, ki upravljajo javne 
zavode. Zavzemali se bomo za proaktivnost predstavnikov občine 
v javnih zavodih ter strokovno in natančno delo v odborih z gen-
eriranjem jasnih sklepov. To omogoča vsem enake možnosti in 
nikogar ne izključuje. Verjamemo in to tudi opažamo pri našem 
delu, da je med nami veliko ljudi, ki so pripravljeni sodelovati v 
dobro vsakega posameznika in cele skupnosti.

Hvala vam, dragi občani in 
občanke, ki ste s podpisi podpore 

omogočili kandidaturo Liste 
Janeza Pavlina in samostojnih 

krajanov. 
Vabimo vas, da nas podprete tudi 

na prihajajočih volitvah. 

1

Jernej Stare, nosilec Liste Janeza Pavlina in samostojnih krajanov 

1. JERNEJ STARE, dr. kemijskih znanosti, raziskovalec, predsednik 
sveta staršev, član sveta šole, član VO Videm.
2. NADA PAVŠER, profesorica, upokojena sekretarka MOP, ustanovitel-
jica mreže ekošol Slovenije, občinska svetnica, članica sveta šole.
3. JANKO NOSE, univ. dipl. ing. strojništva, zaposlen v lastnem teh-
nološkem mikropodjetju, ponosen Tisovčan in Stružanc’.
4. ALENKA LEVSTIK, univ. dipl. ing. zootehnike, predsednica VO 
Podgorica, članica sveta staršev.
5. ANTON NUČIČ, elektrotehnik, nadzornik obrata oddajnikov in zvez 
pri RTV.

6. ALENKA ZABUKOVEC, mag. ing. geotehnologije, zaposlena v 
gradbenem podjetju, pesnica.
7. ANTON PUGELJ, upokojeni voznik, občinski svetnik, član odbora za 
kmetijstvo, član lovske družine Struge.
8. ROSANDA GIANINI, industrijska oblikovalka, nepremičninarka, 
kinologinja, komercialistka.
9. BARBARA BRODNIK, dipl. ekonomistka, vodja folklorne skupine 
Ponikve, občinska svetnica.
10. JANEZ PAVLIN, univ. dipl. ing. strojništva, župan občine Dobrepol-
je.
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PROMET. Zagotavljanje in izboljšanje varnosti, zlasti na šol-
skih poteh, z izgradnjo pločnikov, prehodov za pešce, postajališč 
ter pešpoti in kolesarskih stez. Nova prometna ureditev okrog 
šole in vrtca. Uvedba organiziranega prevoza za starejše osebe. 
Boljše usmerjanje prometa z dodatnimi usmerjevalnimi tablami. 
Sodelovanje pri načrtovanju in obnovi državnih cest. 
ZDRAVSTVO. Stalna zdravstvena oskrba z dvema splošnima 
zdravnikoma in prisotnostjo pediatra. Uvedba novih zdravstvenih 
programov (zobozdravnik, diagnostika). Obnova zdravstvene 
postaje v Strugah. Širitev zdravstvenega doma in lekarne. Stalno 
spremljanje kakovosti zdravstvenih storitev.
INFRASTRUKTURA. Ureditev protipoplavne zaščite (Videm, 
Kompolje, Struge). Izgradnja čistilne naprave Bruhanja vas in 
širjenje kanalizacijskega omrežja. Vodovod za Vodice. Postopna 
ureditev javne razsvetljave in optičnega internetnega omrežja v 
vseh naseljih. Boljše vzdrževanje infrastrukture in urejanje oko-
lice.
KMETIJSTVO. Vzpodbujanje naravi prijaznega kmetovanja in 
ohranjanje kulturne kmetijske krajine. Promocija lokalno pridel-
ane hrane ter boljša oskrba šole in vrtca s takšno hrano. Podpora 
razvoju in promociji čebelarstva. Urejene komasacijske poti in 
agromelioracije. Ohranjanje virov pitne vode.
DRUŽBENE DEJAVNOSTI. Izgradnja športne dvorane in 
razširitev ponudbe športne dejavnosti. Več kulturnih prireditev. 
Podpora društvom, ki prispevajo k promociji občine in ohranjan-
ju podeželja. Podpora in pomoč gasilskim društvom. Spodbujanje 
projektov v šoli in vrtcu, ki so vezani na ekologijo in trajnostni 
razvoj; naravoslovje in tehniko; sodobne informacijske tehnologi-

je; kulturno izročilo in narodno zavest. Podpora programom za 
dnevno druženje ali varstvo starejših oseb. 
POSLOVANJE OBČINE IN OBČINSKE UPRAVE. Uved-
ba skupne občinske uprave s sosednjimi občinami za nekatere 
storitve. Prizadevanje za pridobitev dodatnih virov financiranja 
(npr. evropska sredstva). Usposabljanje sodelavcev za sodobno 
poslovanje po zgledu direktorja občinske uprave. Boljše in bolj 
odgovorno upravljanje javnih zavodov in podjetij, kjer ima občina 
upravljalske pravice. Proaktivno sodelovanje svetnikov z občinsko 
upravo. 
TRAJNOSTNI RAZVOJ IN EKOLOGIJA. Zagotavljanje 
enakomernega razvoja tako Dobrepoljske kot Struške doline. 
Podpora samooskrbi iz lokalnih virov. Podpora iniciativam za 
razvoj turizma. Spodbujanje skrbi za čisto okolje in ozaveščanju 
za pravilno ravnanje z odpadki. V dogovoru s krajani podpora 
naseljevanju demografsko ogroženih delov občine. Podpora kon-
ceptu pametnih vasi in podobnim iniciativam za trajnostni razvoj 
podeželja. 
IDENTITETA IN PROMOCIJA. Uvedba blagovnih znamk za 
promocijo najbolj kvalitetnih in prepoznavnih lokalnih produk-
tov/pridelkov. Priznanja zaslužnim krajanom, ki s svojim delom 
na različnih področjih utrjujejo našo identiteto. Izdelava celostne 
grafične podobe občine in promocijskega materiala (letaki, 
brošure, razglednice).
SODELOVANJE. Več komunikacije s krajani, spremljanje 
njihovih želja in potreb ter spodbujanje projektov, ki izhajajo iz 
njihovih iniciativ. Poskusna uvedba participativnega proračuna. 

Ko so se naši predniki naselili na območje naših vasi, so se morali 
odločati med udobjem in varnostjo starih krajev ter svobodo, ki 
so jo ponujali takrat še nepregledni gozdovi… odločili so se za 
svobodo! 
Danes so Struge pred drugačnim izzivom: v šoli se je v zadnjem 
desetletju število otrok skoraj prepolovilo, gasilci težko izpopoln-
jujejo svoje vrste, klopi v cerkvi se praznijo, v društvih prevladuje 
starejša populacija...
Še mnogo huje je bilo v Tisovcu pred dvema desetletjema! Ko 
smo skupaj z občino začeli urejati infrastrukturo, se je v vas vrnilo 
zaupanje, spori so potihnili in mlade družine so se začele vrača-
ti… Potem se je začela druga faza: ni dovolj, da ljudje v vasi samo 
prespijo! Da je vas živa, mora pomemben del populacije živeti in 
delati v vasi! 
Za poslovne partnerje na svetovni ravni je povsem vseeno, če 
sem doma s Tisovca ali centra Ljubljane; pomembna je kvaliteta 
storitev, odzivnost in razumna cena. Zakaj ne bi del, ki to omog-
očajo, opravljal kar od doma? Priklop na optiko mi je ravno to 
omogočil. Zato sem hvaležen županu, da je občina sofinancirala 
izgradnjo optičnega omrežja, kajti Telekom ni imel komercialnega 

interesa za Struge.
Z vaščani smo ob pomoči občine prehodili pot od demografsko 
ogrožene do živahne vasi. Zato lahko pomagamo tistim, ki tehtajo 
med udobjem velikih krajev in svobodo Strug, da pogumno stopi-
jo na pot svojih prednikov!
 

Tisovec, naša najbolj oddaljena vas

Razmišljanje kandidata Janka Noseta o tem, kako motivirati domačine, da ostanejo 
v oddaljenih vaseh 

PROGRAM

Naš program je prilagojen željam in potrebam, ki ste jih krajani izrazili v zadnjem obdobju, in je naravnan k enakomernemu in trajnostnemu raz-
voju občine ter Dobrepoljske in Struške doline kot njenih poglavitnih enot. Zagotoviti ustrezne pogoje za kakovostno življenje občanov v najširšem 
smislu je osnovni namen občine in našega udejstvovanja.

Več na www.janez-pavlin.si. Vašim pobudam, predlogom ali kritikam bomo radi prisluhnili v osebnem stiku in na družbenih omrežjih, pišete pa nam lahko tudi na 
janezpavlin7@gmail.com in jernej.stare@gmail.com.
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Spoštovane občanke, spoštovani občani!

Radi imamo svoj kraj. Ponosni smo nanj, saj je to prostor, kjer je naš dom. Ponosni smo na svojo 
domovino. A ta se začne doma, v našem kraju. Ko delamo obračune za preteklost in ko razmišlja-
mo o prihodnosti, razmišljamo o svoji družini, o svojem domu, o svojem kraju. Ko nas doma in po 
svetu vprašajo, od kod smo, ponosno povemo ime svojega kraja. Znamo ga opisati tako, da zaživi 
pred očmi spraševalca.
V Slovenski demokratski stranki smo zbrani ljudje, ki imamo radi svoj kraj in svojo domovino. Ni 
nam vseeno, kaj se dogaja okrog našega doma in v naši občini. Pripravljeni smo delati za skupno 
dobro. Zato na letošnjih lokalnih volitvah več kot 2700 članov in simpatizerjev SDS prosi za vašo 
podporo. Nihče drug v Sloveniji ni zmožen ponuditi takšne izbire. Ker nam ni vseeno, kako bo jutri 
in kako bodo živeli v prihodnje naši otroci in vnuki. 

Vaš kraj in vaša občina sta lahko še bolj urejena in prijaznejša do ljudi. Vse se začne tam, kjer 
živimo. Zato vas prosim, da se 18. novembra 2018 udeležite volitev in obkrožite številko 2 ter 
svoj glas namenite listi SDS za svetnike v občini Dobrepolje in prav tako številko 2 za g. Igorja 
Ahačevčiča, kandidata za župana občine Dobrepolje.

    Janez Janša, predsednik Slovenske demokratske stranke

Rad imam svoj kraj. Je neločljiv del mojega 
življenja. Je del mene.
Ko me vprašajo, od kod prihajam, odgovorim s 
ponosom. Tu sem doma.
Potujem in se vračam. Domov. V svoj kraj. 
Poznam njegovo dušo, stkano iz rim življenja 
generacij, ki so pred mano živele tod. Zaprtih 
oči ga moj prst poišče na zemljevidu moje 
domovine. Ko sanjam, je del mojih sanj. Ko 
razmišljam o prihodnosti, je del nje. Kraj, kjer 
moji načrti postajajo resničnost.
 
Rad imam ljudi, ki jih srečujem doma. V 
svojem kraju.
Govorijo moj jezik, delijo moje skrbi in rešujejo 
podobne probleme.
Preklinjajo iste davke in neumnosti vladajočih. 
Ko se zvečeri, včasih gledam skozi okno. Tudi 
ponoči ga poznam. Svoj kraj. Njegove luči, 
njegove sence, njegove zvoke. Celo občasen 
hrup od soseda, včasih moteč, mi je domač.
 
Včasih pomislim na tiste, ki nimajo svojega 
kraja. Svojega doma. Pripravljen sem jim 
pomagati, kolikor lahko. Da si ustvarijo dom 
v svoji lastni domovini. In ne tako, da zato jaz 
spremenim svoj kraj. Svoj dom. Svoj način 
življenja. Tega mi nima nihče pravice vzeti. 
Tega ne dam nikomur. Rad imam svoj kraj. Rad 
imam svojo slovensko domovino. Ta se začne 
doma, v mojem kraju. Tu naj se slišita moj jezik 
in slovenska pesem. Prešerni vriski veselja 
in odmev zvonov. Naj se otroci brezskrbno 
igrajo. Naj jih bo čim več. Naj se dekleta varno 
sprehajajo tudi zvečer. Odkritih obrazov.

 
Lahko je še lepši, moj kraj. Moj dom. Bolje 
lahko sodelujemo in več lahko naredimo zanj. 
Več davkov, ki jih plačujem, naj se porabi 
doma. Bogate jesenske barve vedno vzbudijo v 
mojem kraju pričakovanje. Ko porumenijo listi, 
pride letina. Zadiši najprej po trgatvi in nato po 
mladem vinu. Zadiši po kostanju. 

Rad imam svoj kraj. Zato bom 18. novembra 
volil tiste, ki ga imajo enako radi.

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA. ZATE!

OO SDS Dobrepolje
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1. Janez Škulj
Datum rojstva: 13. 4. 1957
Občina: Dobrepolje
Kraj: Ponikve
Ulica: Ponikve 27a
Poklic: avtomehanik
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

7. Andrej Nahtigal
Datum rojstva: 30. 7. 1985
Občina: Dobrepolje
Kraj: Zdenska vas
Ulica: Zdenska vas 40
Poklic: gimnazijski maturant
Delo, ki ga opravlja: mizar

8. Mira Grm
Datum rojstva: 3. 10. 1962
Občina: Dobrepolje
Kraj: Kompolje
Ulica: Kompolje 103a
Poklic: diplomirana ekonomistka
Delo, ki ga opravlja: organizatorka 
dela

2. Zdenka Novak Nose
Datum rojstva: 5. 8. 1968
Občina: Dobrepolje
Kraj: Tisovec
Ulica: Tisovec 29
Poklic: magistrica znanosti
Delo, ki ga opravlja: organizatorka 
gospodarjenja z nepremičninami

9. Vinko Erčulj
Datum rojstva: 9. 1. 1970
Občina: Dobrepolje
Kraj: Zagorica
Ulica: Zagorica 16
Poklic: lesarski tehnik
Delo, ki ga opravlja: samostojni 
podjetnik

3. Jože Hren
Datum rojstva: 29. 3. 1968
Občina: Dobrepolje
Kraj: Zagorica
Ulica: Zagorica 27
Poklic: lesni tehnik
Delo, ki ga opravlja: samostojni 
podjetnik

10. Anja Strnad
Datum rojstva: 29. 11. 1981
Občina: Dobrepolje
Kraj: Cesta
Ulica: Cesta 4b
Poklic: diplomirana ekonomistka
Delo, ki ga opravlja: referentka

4. Judita Oblak
Datum rojstva: 8. 5. 1970
Občina: Dobrepolje
Kraj: Ponikve
Ulica: Ponikve 60
Poklic: dipl. ekonomistka
Delo, ki ga opravlja: tajnica VIZ

11. Marko Meglen
Datum rojstva: 2. 5. 1963
Občina: Dobrepolje
Kraj: Potiskavec
Ulica: Potiskavec 5
Poklic: gradbeni tehnik
Delo, ki ga opravlja: vodja pro-
jektov

5. Alen Kastelic
Datum rojstva: 2. 11. 1986
Občina: Dobrepolje
Kraj: Podgora
Ulica: Podgora 13
Poklic: gimnazijski maturant
Delo, ki ga opravlja: programer

12. Roman Bukovec
Datum rojstva: 30. 5. 1960
Občina: Dobrepolje
Kraj: Predstruge
Ulica: Predstruge 70
Poklic: orodjar
Delo, ki ga opravlja: podjetnik

6. Jasna Kastelic, Podgora
Datum rojstva: 12. 9. 1990
Občina: Dobrepolje
Kraj: Podgora
Ulica: Podgora 13
Poklic: inženirka informatike
Delo, ki ga opravlja: testiranje 
programske opreme

V OO SDS Dobrepolje smo se soglasno odločil, da za župana podpremo g. Igorja Ahačevčiča. Prepoznali smo njegovo 
veliko željo, pravzaprav poklicanost, ki jo že dolga leta nosi v sebi, in sicer narediti našo občino prijazno do nas občanov 
kot tudi do tistih, ki jih pot slučajno zanese čez naše kraje. Ker njega in njegovo dosedanje delo kar dobro 
poznamo, vemo, da to zna, hoče in zmore. Skupaj smo že oblikovali geslo: SODELUJMO, POSTANIMO 
SODOBNA IN ODPRTA OBČINA. Sodelovali smo tudi pri pripravi županovega programa, tako da lahko 
rečemo, da je njegov program tudi naš. Na vas, dragi volivci, pa je, da v nedeljo, 18. novembra, odidete na 
volišča in pod številko 2 s svojim glasom prevzamete soodgovornost za sodobno in odprto občino.

2
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Lista »Za spremembe na boljše«

Spoštovana volivka, spoštovani volivec!

Več kot četrt stoletja smo že samostojni in skoraj 
četrt stoletja že imamo svojo občino. Pred nami 
so volitve v občinske organe – torej volitve ob-
činskih svetnic in svetnikov ter županov. In to že 
sedme po vrsti. 

Lokalna oblast najbolj neposredno vpliva na 
naša življenja – na to, ali bomo imeli urejene 
ceste in pločnike, ali bomo imeli dovolj prostih 
mest v vrtcih, ali bomo imeli dovolj kvalitetne 
pitne vode in ali bo občina vlagala in skrbela za 
enakomeren razvoj infrastrukture na celotnem 
svojem področju. In še in še bi lahko našteval. 
Bistveno vprašanje, ki si ga moramo postaviti, 
torej je – ali živimo v občini, ki nam omogoča 
prijetno in človeka dostojno življenje, ali ne. In 
če je vaš odgovor ne, potem je sedaj skrajni čas 
za spremembe. In te kot občani in volivci lahko 
dosežemo ravno na volitvah. 

Se vam mogoče dozdeva, da nam gre iz dneva v 
dan slabše in ne bolje?

Se sprašujete, kdo je odgovoren za to, da na-
mesto da bi se občina razvijala in napredovala, 
nazadujemo?

Pred lokalnimi volitvami je zato čas, da razmi-
slite:

• Ali še vedno lahko zaupate tistim, ki vam 
grenijo vsakodnevno življenje?

• Ali še vedno lahko zaupate tistim, ki kar 
naprej obljubljajo vse mogoče, pa svojih 
obljub nikoli ne izpolnijo?

Če je vaš odgovor na zgornji vprašanji NE, potem 
je zdaj pravi čas, da razmislite tudi o tem, kdo bi 
lahko stvari spremenil na bolje. 

Vsi se zavedamo, da so spremembe nujne, ven-
dar ni dovolj, da zgolj nezadovoljno stojimo ob 
strani. Volitve so čas, ko lahko s svojo odločitvijo 
pomembno prispevate k nadaljnjemu življenju 
v naši dolini, v našem kraju, v naši vasi − torej v 
naši občini. 

Kakor koli se boste odločili, bo prav, saj bo to 
vaša odločitev. Prepričani smo, da boste izbrali 
tiste ljudi*, ki si vaše zaupanje zaslužijo/-mo 
in ki bodo/-mo zagotovilo nadaljnjega razvoja 
naše občine. Želimo si vaše podpore in se vam 
zanjo že vnaprej zahvaljujemo. Zavedamo se, da 
z njo prevzemamo veliko obveznost, ki pa smo 
jo z vsemi svojimi močmi pripravljeni uresničiti 
in s trdim in odgovornim delom potrditi vaše 
zaupanje.

Slavc Palčar, 
Lista za spremembe na boljše

* Listi za spremembe na boljše daste svoj glas tako, da obkrožite »našo listo«, ki je na volilnem listu 
pod št. 3.

Če želite oddati preferenčni glas posamezni kandidatki ali kandidatu na naši listi, obkrožite Listo za 
spremembe na boljše pod št. 3 in številko pred imenom kandidatke oz. kandidata. 

Naročnik: LISTA ZA SPREMEMBE NA BOLJŠE
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Osnovni namen sodelovanja naše liste »Za spremembe na boljše« 
na volitvah 18. novembra je odpreti prostor za pogovore. Le tako 
lahko izmenjavamo vsa mnenja in poglede vsakega posameznega 
občana. Na ta način si prizadevamo za čim višjo kakovostno raven 
občinskega delovanja in storitev ter vsesplošni razvoj občine in 
zadovoljstvo njenih prebivalcev. Občan namreč še zdaleč ni le 
volilna številka, temveč ravno nasprotno. Občani so edini razlog, 
zaradi katerega občine sploh obstajajo. Današnji svet hitrih in ve-
likih sprememb zahteva od vseh nas velika prizadevanja, da lahko 
sledimo tempu razvoja, ki ga določajo globalizacija, vsesplošna 
informatizacija in celostna komunikacija. Če želimo svet tudi so-
oblikovati, moramo biti le še boljši od drugih. Prav zato se je naša 
lista »Za spremembe na boljše« odločila aktivno poseči v občinska 
dogajanja. V bodoče želimo tudi mi živeti v moderni občini. V svoj 
prostor nameravamo vnašati nove, celovitejše in dolgoročnejše 
poglede in pristope k reševanju izzivov in uresničevanju nove 
boljše prihodnosti.

Občina je objekt za ustvarjanje pogojev za dušo in življenje vseh 
občanov. To je silno zahtevno, saj predstavlja družbo, ki ima več kot 
3800 uporabnikov storitev in upravlja letni proračun v višini štirih 
milijonov evrov. Samo sposobni voditelji so lahko kos uspešnemu 
vodenju tega podjetja. Naša lista se zato zavzema za vse konkretne 
dobrine in pridobitve, ki izpolnjujejo in omogočajo prijetnejše 
življenje vseh nas občanov. 

Da bi dobili realno finančno oceno vseh potrebnih občinskih inve-
sticij, bo naša prva naloga, da določimo vrstni red uresničevanja 
teh potreb. Kako bomo določili prioritete? Vsi skupaj se moramo 
temeljito pogovoriti o svojih prioritetah. Verjetno je zamenjava 
azbestnih cevovodov pomembnejša od urejanja okolice v nekaterih 
vaških središčih. Pločniki in varnost v prometu so pomembnejši 
kot kolesarske steze med posameznimi vasmi in naselji. In zakaj je 
treba sestaviti prioritetni vrstni red? Slednje je namreč osnova, da 
bodo starši vedeli, kdaj ter kako bodo njihovi otroci iz šole priha-
jali domov po varnih šolskih poteh. Prebivalci Vodic bodo vedeli, 
kdaj bodo dobili vodovod in kdaj bo v Bruhanji vasi v obratovanje 
predana čistilna naprava. 

Da bodo občani Predstrug in Ponikev imeli zagotovila in trdne zave-
ze, da bodo po letu 2021 pogoji njihovega življenja zaradi ukinitve 
kamnoloma nekoliko boljši in bolj zdravi. Eksploatacija kamnoloma 
mora biti zaključena do konca leta 2021. Pa bo res, glede na dejstva, 
da aktualni župan do danes ni sprožil še nobenega postopka, kot je 
npr. začetek izdelave občinskega podrobnega prostorskega načrta 
(OPPN)? Ali imajo odgovorni morebiti kakšno drugo kalkulacijo, 
saj neaktivnosti na tem področju lahko podaljšajo obratovanje 
kamnoloma za kakšno desetletje ali več? Ali neaktivnosti aktu-
alnega župana morebiti ne pomenijo tihe privolitve v delovanje 
kamnoloma še kakšno desetletje ali dve po letu 2021? Mi bomo 
bdeli nad tem. In če bo treba, bomo tudi precej glasni z opozorili 
do tistega, ki bo zasedel županski stolček in bo s tiho neaktivnostjo 
privolil, da se povozijo dosedanji dogovori, da se kamnolom glede 
na časovnico iz OPN-ja zapre oziroma ukine. 

Vsi, ki skrbite za družinske finance, veste, da lahko potrošite samo 
toliko, kot zaslužite. Ker je potreb vse več, je potrebnih tudi več fi-
nančnih sredstev. Temu konceptu se je pač treba prilagoditi. Občine 
imajo možnost in pravico, da se financirajo tudi na druge načine. 
Velik del ta trenutek prepotrebnih finančnih sredstev je mogoče 

pridobiti tudi iz drugih virov. Res, da državni in evropski proračun 
nista neomejena, so pa lahko iz teh dveh proračunov pridobljena 
sredstva v veliko pomoč pri posameznih investicijah. Tabela o 
črpanju sredstev iz drugih virov za našo občino je zelo zgovorna. 
Občina Dobrepolje je ta trenutek povsem na repu lestvice. Nič kaj 
spodbudno pa ni, da smo med 212 občinami prav na vrhu lestvice 
po zadolženosti na prebivalca. 

Prednost bodo torej imeli projekti, ki:
• so že v teku;

• so že zajeti v tekočem proračunu;

• imajo pozitiven vpliv na okolje;

• so sofinancirani iz državnega in evropskega 
proračuna;

• imajo jasno definirane cilje, nosilce in učinke na 
dolgi rok; 

• ki so v skladu s sprejetimi okoljskimi normami in 
prostorskimi ureditvenimi pogoji. 

Naša prioriteta pri urejanju prostora je čimprejšnji sprejem ostalih 
prostorskih dokumentov na podlagi občinskega prostorskega načr-
ta, kar je osnova in izhodišče za načrtovanje razvoja občine. 

Naredili bomo lahko le toliko, kot bomo imeli denarja. Povsem 
jasno je, da več sredstev pomeni več projektov, zato bomo sledili 
tudi zamislim za pridobivanje dodatnih proračunskih sredstev brez 
obremenjevanja občanov. 

Slišali ste že in še boste obljube, kot so npr.: kanalizacija za vse 
vasi, čistilna naprava Bruhanja vsa, obvoznica Ponikve, ozko pro-
metno grlo v Zdenski vasi, aktiviranje obrtne cone v Predstrugah, 
zmanjšale se bodo dajatve in povečali transferji gospodinjstvom, za 
kulturo bo več denarja kakor tudi za šport, gasilce  … Vse navedeno 
je leta 2010, 2014 in bo tudi letos, v letu 2018, pisalo v predvolilnih 
programih političnih strank in list. Sedaj nekateri poleg že nekajkrat 
»požrtih« obljub obljubljajo še: pločnike in kolesarske steze čez celo 
občino in še malo povprek, obnovo vseh vaških središč … Za zvrhan 
koš obljub je mogoče prebrati tudi med vsebino tega časopisa. 

Zato ste VI tisti, ki boste 18. novembra odločili, ali vam je bližji pri-
stop »manj obljub in več dejanj« ali »veliko obljub in malo dejanj«. 
Vse je odvisno od vas.
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Do vas, spoštovani občani, želimo biti ve-
dno odkriti. Ne samo pred volitvami. Zato 
se nam zdi potrebno, da z vami delimo na-
slednjo zgodbo. Povsem resnično zgodbo.

Pred štirimi leti smo v SLS napeli vse sile, da 
bi Jože Prijatelj na volitvah postal novi župan 
in pognal po našem takratnem razmišljanju 
počasno občinsko kolesje v višjo prestavo. 
Zelo smo se trudili, a bili vseeno v drugem 
krogu premagani s strani župana Janeza 
Pavlina.
Ker smo bili že pred volitvami dogovorjeni s 
stranko SDS o skupnem sodelovanju, smo se 
po neki politični logiki znašli v opoziciji. 
Mnogi so po volitvah menili, da bo občinski 
svet, v katerem je kar osem svetnikov v opo-
ziciji, igral hudo zavoro nadaljnjemu razvoju 
občine in zaviral županove projekte. In lahko 
bi bilo tako.
A člani občinskega sveta obeh omenjenih 
strank so se usedli skupaj in se odločili, da 
bodo igrali pošteno in v korist razvoja občine. 
Ne glede na to, da aktualni župan sodelova-
nje s sedanjim občinskim svetom označuje 
kot silno naporno, moramo odkrito povedati, 
da smo v celem mandatu resnično zavrnili 
le dva pomembnejša županova predloga 
sklepa. 
Prvi se je nanašal na gradnjo vrtca v obli-
ki javno-zasebnega partnerstva. Šlo je za 
najdražjo možno varianto gradnje in tudi po-
polnoma nesmiselno. Glede na to, da takrat 
občina še ni bila zadolžena, najdražja oblika 
izgradnje (J-P partnerstvo) ni bila upravičena. 
A vseeno smo, kljub nasprotovanju in hudim 
besedam in pogledom nekaterih ljudi, ki zdaj 
kandidirajo na županovi listi, zmogli toliko 
modrosti in poguma, da smo slabo rešitev 
preprečili. 
Čas je pokazal, da smo imeli prav.
 
Drugi sklep, ki smo ga zavrnili, pa je bil pove-
zan z dodatnim zadolževanjem za izgradnjo 
čistilne naprave v Bruhanji vasi. Za izgradnjo 
vrtca in športne dvorane smo se v enem man-
datu močno zadolžili, zato smo menili, da bo 
čas za iskanje virov v novem mandatu. Tudi tu 
bo čas pokazal, da smo imeli prav.
Sicer pa smo podprli tako rekoč vse sklepe, 
ki so bili ustrezno pripravljeni za razpravo 
in sprejem. Vedno smo prispevali tudi svoje 
glasove za pravočasen sprejem proračunov.
Če temu ne verjamete, si lahko pogledate 
videozapise sej občinskega sveta.
 
Še nekaj dobrega smo realno gledano nare-
dili za delovanje Občine. Na našo pobudo so 
se v zadnjem mandatu le začeli neformalni 
sestanki, na katerih smo svetniki in župan strli 
tiste najtrše orehe, ki so nas delili. Tudi zaradi 
teh sestankov imamo zdaj vrtec. Si pa seveda 
ne pripisujemo vseh zaslug.

 Zakaj nas brez dvomov lahko podprete 
tudi na teh volitvah?

Ker bomo še naprej delovali za korist občine 
in občanov. Za razliko od sedanjih članov žu-
panove liste (v iztekajočem se mandatu niso 
sodelovali na sejah odborov in komisij) bomo 
številne večere tudi v naslednjem mandatu 
preživeli v občinski stavbi in na odborih in 
komisijah razpravljali, čeprav bi bili lahko 
medtem doma pri svojih najbližjih. Svoje 
osebne interese smo velikokrat postavili v 
ozadje in v ospredje postavili interese vseh 
vas, dragi občani. V sejni sobi nikoli nismo 
in tudi v bodoče ne bomo igrali kavbojcev in 
Indijancev. Še naprej bomo konstruktivni čla-
ni občinskega sveta, predlagali bomo dobre 
projekte v proračun, opozarjali na napake in 
pomanjkljivosti. Ob tem tudi naprej ne bomo 
žaljivi, ampak bomo na podlagi izkušenj 
mirno in konstruktivno razpravljali. Delovali 
bomo za celostno razvito občino.
 
Trdno smo prepričani, da je na čelu Občine 
prostor za novega človeka. Aktualnemu župa-
nu priznamo, da se je trudil in izpeljal nekaj, 
zadnje čase tudi velikih, projektov. Žal pa je 
to za 12-letno županovanje zelo malo in zara-
di tega capljamo za sosednjimi občinami. Od 
blizu smo videli tudi številne zamujene prilo-
žnosti. Predvsem nas je motila slaba realiza-
cija sprejetih sklepov oziroma prenos sklepov 
s papirja v prakso. Težko je gledati, da se npr. 
gradi avtobusno postajališče v Podgori skoraj 
eno leto, da o drugih varnih postajališčih v 
občini ne govorimo, in zraven kot občinski 
svetnik nimaš vzvoda, da bi stvari pospešil. 
Tudi pri drugih projektih je podobno. Včasih 
smo šli že sami sebi na živce, ko smo iz seje 
v sejo ponavljali vprašanja, kdaj bo neka že 
dolgo nazaj sprejeta odločitev udejanjena v 
praksi. 

Verjamemo, da se po 12 letih na položaju 
župana nekoliko izpoješ, in naš župan se je. 
To je povsem življenjsko in normalno. 

Verjamemo, da ima skupni kandidat treh 
pomladnih strank, Igor Ahačevčič, veliko 
nove energije, znanja, izkušenj, odločnosti, 
zavzetosti, delavnosti in reda, ki se bodo hitro 
odrazili v občinski stavbi.  Verjamemo, da 
bo gospodarno ravnal z občinskim premo-
ženjem. Gotovo se bo Igor znal povezati z 
uspešnimi župani sosednjih občin in hitre-
je udejanjati odločitve. Ker bomo skupaj 
močnejši, saj danes brez sodelovanja ne 
gre. Program za novo mandatno obdobje 
smo skupaj z Igorjem soustvarili in tako 
pokazali, da znamo sodelovati za sodobno 
in odprto občino. 

Ker nas poznate …
Slovenska ljudska stranka se v izhodiščih 
svojega programa inspirira v slovenski 
kulturi in slovenski identiteti. Zato smo 
ponosni, da je prva beseda v našem 
imenu »Slovenska«. 

NAMEN SLS  je soustvariti državo, ki bo 
spodbujala trajnostno, družbeno odgo-
vorno ustvarjanje pogojev za blaginjo, 
osebni razvoj in človeško dostojanstvo 
vseh državljanov.

VIZIJA SLS je postati vodilna slovenska 
stranka svobodnih in razvojno mislečih 
ljudi z jasnimi usmeritvami ter celoviti-
mi rešitvami za gospodarsko-razvojne, 
okoljske, kulturne, socialne, medgene-
racijske in duhovne izzive sedanjosti in 
prihodnosti.

POSLANSTVO SLS je oblikovati, uve-
ljaviti in na ravni izvršne oblasti izvesti 
ključne celovite družbeno odgovorne 
ukrepe s ciljem povečanja zaposlenosti, 
še posebej mladih, povečanja prilivov v 
proračun in hkrati zmanjšanja davčnih 
obremenitev državljanov in gospodar-
stva. Naše poslanstvo je vzpostaviti vitko 
in učinkovito državo, zavezano načelu 
subsidiarnosti, ki bo osredotočena na 
potrebe državljana. Naše poslanstvo je 
izvesti reformo izobraževalnega sistema, 
da se bo vsak državljan lahko izobraževal 
za znanja, zaradi katerih bo konkurenčen, 
in enakopravno tekmoval na trgu dela 
za dostojno plačilo. Naše poslanstvo je 
izvesti normalizacijo lastniške strukture 
gospodarstva ob hkratnem izboljšanju 
upravljanja.

VREDNOTE SLS
Slovenska ljudska stranka je stranka 
sredine in desne sredine, je stranka 
širine. Osnovne vrednote naše stranke 
so: dostojanstvo človekovega življenja v 
vseh njegovih oblikah, svoboda in odgo-
vornost, enakost in pravičnost, resnica, 
solidarnost in subsidiarnost. Načelo 
subsidiarnosti pomeni, da je treba oblast 
izvajati na tisti ravni, na kateri je najbolj 
učinkovita in najbližja državljanu. Pomen 
suverenosti države pa je v tem, da omo-
goča zagotavljanje skupnega dobrega, 
blaginje in razvoja vsem državljanom ter 
da brani človeško dostojanstvo.
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1. JOŽE PRIJATELJ
17. 1. 1958, Kompolje 30,
univ. dipl. ekonomist.

5. ALEKSANDER ČESEN
4. 4. 1978, Videm 48c,
inž. logistike.

9. JOŽE MIKLIČ
4. 8. 1966, Podtabor 20,
poklicni voznik.

2. MATEJA LOHKAR
3. 6. 1977, Bruhanja vas 14,
dipl. vzgojiteljica predšolskih 
otrok.

6. TINA KADUNC
23. 7. 1985, Zdenska vas 6a,
univ. dipl. organizatorka.

10. MARIJA KRAMŽAR
8. 3. 1953, Kompolje 90,
ekonomski tehnik.

3. MARKO MAROLT
29. 11. 1970, Videm 33e,
univ. dipl. inž. elektrotehnike.

7. IVAN GRANDOVEC
14. 12. 1963, Cesta 24,
prof. zgodovine in geografije.

11. ANTON ŠPORAR
1. 2. 1957, Mala vas 24,
vodovodni inštalater.

4. MARIJA SADAR
10. 8. 1969, Zagorica 40,
univ. dipl. inž. zootehnike.

8. ANTON ŠINKOVEC
4. 4. 1948, Bruhanja vas 33,
osnovnošolska izobrazba.

12. MARIJA POGORELC
7. 12. 1954, Podtabor 10,
administratorka.

LISTA KANDIDATOV SLS

4

Verjemite nam, verjemite v nas! Ker nas poznate!
Svetniška lista SLS je vredna vašega zaupanja. 
Združuje zagon mladih in izkušnje starejših. Skoraj 
vsi kandidati smo tako ali drugače že vpeti v javno 
delovanje v občini. In tam smo uspešni. Znamo 
stopiti skupaj za pravo stvar, ki bo dobra za vse 
občane. 

Družina nam je najpomembnejša vrednota, osnov-
na celica vsake družbe. Delovali bomo za dobro 
medgeneracijsko sožitje. Poznamo problematiko 
občine in stremimo k novim izzivom. Smo ljudje 
dejanj in obljubljamo vam, da bomo delali v korist 
širše skupnosti. Vložili bomo celega človeka, voljo 
in srce. Z ljubeznijo za našo občino Dobrepolje.  

Spoštovane volivke in volivci, 
če želite, da se v občini stvari 
spremenijo na bolje, nam zau-
pajte svoj glas in obkrožite listo 
SLS pod številko 4. 

OO SLS Dobrepolje
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KONCESIONAR

1. IGOR AHAČEVČIČ,  
Videm

5. JOŽE PUC,  
Ponikve

2. MARTINA STRNAD,  
Cesta

6. IVANKA GRUDEN,  
Predstruge

3. FRANCI ŽNIDARŠIČ, 
Videm

7. JOŽE HOČEVAR,  
Videm

4. DAMJANA ADAMIČ,  
Kompolje

8. HELENA ERČULJ,  
Videm

KANDIDATI NSi ZA OBČINSKI SVET  
OBČINE DOBREPOLJE:

6
ZA OBČINO DOBREPOLJE

MISLIMO RESNO

Nova Slovenija je tu, ker sodelujemo ZA SODOBNO IN ODPRTO OBČINO DOBREPOLJE; prijazno občanom, 
starejšim, z glasom mladih, za razvoj kraja, za varnost vseh, za spoštovanje delovnih ljudi in sprejemanje 
krščanskih vrednot, za skupno dobro.

Veseli bi bili, da verjamete v naše kandidate in verjamemo, da tudi vi želite, da bo naša občina odprta, 
sodobna in urejena.

Nova Slovenija s svojim kandidatom za župana, IGORJEM AHAČEVČIČEM, skupnim programom in 
prizadevanji, gradi boljšo prihodnost obeh dolin v Občini Dobrepolje.

Nova Slovenija je tu za vas, saj mislimo resno!
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NSi s svojim programom in prizadevanji gradi 
boljšo Slovenijo. Želimo si domovine, v kateri 
se bomo spodbujali, se veselili uspehov drug  
drugega in bili ponosni na kraje, od koder 
prihajamo. Vse državljanke in državljane 
spodbujam, da se lokalnih volitev v čim večjem 
številu udeležite in tako prispevate k lepši 
prihodnosti.
mag. MATEJ TONIN, predsednik NSi

Drage kandidatke in kandidati,
vesel sem vaše odločitve, da ste se dali na 
razpolago za delo za skupno dobro v vaših 
občinah. Napredek prinašajo samo tisti, ki jim ni 
vseeno in ne mislijo samo nase. Želim vam, da z 
dobrimi programi pridobite zaupanje volivk in 
volivcev in jih potem uresničite na najboljši možni 
način.
LOJZE PETERLE, evropski poslanec

Slovenija je lepa dežela zaradi naravnih lepot 
in tudi zaradi pridnih ljudi, ki obdelujejo polja, 
travnike, gozdove in vrtove.  
Občine morajo skrbeti za urejenost mest in 
podeželja ter ustvarjati pogoje za kvalitetno 
življenje vseh občank in občanov. Svetniki NSi 
bodo delovali za dobro ljudi v vašem kraju, ker 
se bodo zavzemali za enakomeren razvoj vseh 
delov občine in za takšno skupnost, v kateri se 
bodo vsi občani dobro počutili.
LJUDMILA NOVAK, poslanka

Če znajo ljudje v občini združiti ideje in voljo za 
delo, potem obstaja velika verjetnost, da se bo 
občina razvijala v skladu z željami in potrebami 
ljudi.
Kandidati Nove Slovenije imajo ideje, voljo, 
znanje in tudi izkušnje, kako povezati ljudi in 
pozitivno energijo usmeriti v tiste projekte, ki 
bodo garancija nadaljnjega razvoja in  
napredka. 

JOŽEF HORVAT, poslanec
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VOLILNA ENOTA 1: DOBREPOLJE

• dobro organizirano nego starejših na domu;
• izgradnjo doma za starejše, ki iz različnih vzrokov ne morejo starosti preživljati v lastnem domu;
• delovanje Sveta za starejše znotraj občinskega sveta;
• zdravstvene storitve, dosegljive vsem in v vsakem času.

Trudili se bomo, da bodo naši starejši občani svojo starost preživljali v 
domačem okolju, kjer bodo vsi pogoji za prijazno preživljanje upokojenskih let.

Podpirali bomo:

Obkrožite ZA DeSUS!

za vse generacije

1. NEVENKA DOLGAN
2. PAVEL PERHAJ
3. CILKA GRABARAC
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Bojan Novak

Gospoda kandidata, začnimo ta po-
govor malce širše, potem pa se bomo 
posvetili konkretnim vprašanjem ob-
čanov. 

Kaj vaju žene v kandidaturo za žu-
pana? Tistim, ki malce bolje poznamo 
politično realnost, je jasno, da ne gre za 
sanjsko službo niti za službo z osemur-
nim delovnikom …

Igor Ahačevčič: Ko sem bil še v gim-
naziji, smo se pri pouku zgodovine učili, 
da so imeli v stari Grčiji pravilo, da se je 
lahko človek začel ukvarjati z javno funk-
cijo, ko je bil star vsaj 45 let, ko je dozorel 
in prišel do izkušenj. Pred leti sem enkrat 
že kandidiral za župana, ampak takrat to 
niti ni bila ravno moja goreča želja. 

Menim, da sem zdaj dozorel kot člo-
vek, kot oče ter pridobil tudi veliko izku-
šenj, tako doma kot v svetu. Zdi se mi, da 
je prišel zdaj pravi čas. 

Ob tem mi pride na misel še ena stvar. 
Ko je bil moj oče še mlad, je odšel s svo-
je kmetije v svet. Kasneje, ko se je vrnil, 
sem ga kot mulec vprašal, zakaj je prišel 
nazaj. Rekel je, da nikoli ne bi, če ne bi 
imel Dobrepolja tako rad. Tudi meni je 
Dobrepolje najlepši kraj in mi je prav žal, 
da nazaduje.

Janez Pavlin: Pred štirimi leti sem 
kandidiral z geslom Vem, kaj je treba 
dokončati, narediti in spremeniti. Vse 
zadeve, ki smo jih obljubili, smo v tem 
mandatu dosegli. Vesel sem, da sem do-
bil desno roko, tajnika občinske uprave, 
Ivana Kendo, s katerim sva kompatibil-
na. Imava izkušnje in znanje, oba sva iz 
tehničnega kadra in nisva politika. Na-
dela sva si naziv dream team in dosega-
va želene rezultate. Prav ta energija in 
pozitivni odzivi, da lahko delamo kon-
kretno naprej, so botrovali odločitvi, da 

se odločim kandidirati še za en mandat. 
Listi Janeza Pavlina in samostojnih kraja-
nov so se priključili nekateri novi obrazi 
in smo ekipa, ki ima znanje in izkušnje, 
zato mislim, da bo volilni rezultat odli-
čen. Potem pa lahko s to ekipo marsikaj 
dosežemo, saj ima občinski svet veliko 
težo pri razvoju občine. 

Kdo so vajini politični vzorniki, mo-
goče med slovenskimi župani, sloven-
skimi sedanjimi ali preteklimi politiki, 
politiki na mednarodnem parketu? 
Zakaj?

Janez Pavlin: Nimam nobenega kon-
kretnega vzornika, da bi ga kopiral. Zame 
so tisto, kar je pomembno, krščanske 
vrednote: poštenost, odgovornost in čut 
za sodelovanje. To me žene naprej. 

Igor Ahačevčič: Tudi jaz nimam no-
benega vzornika. Navdihujejo me tisti, ki 
so res pošteni, ki delajo s polno paro in ki 
znajo iz svojih sredin in iz tistega, kar jim 
je na voljo, ustvariti nekaj dobrega. 

Kaj pa vzorniki izven politike? Ali pa 
ljudje, ki vaju navdihujejo …

Igor Ahačevčič: Mene navdihuje 
marsikdo. Ljudje, ki dajo za svojo oko-
lico svoje življenje, tisti, ki dokazujejo, 
da je možno iz nič narediti veliko. V za-
dnjem času me navdihuje zgodba skupi-
ne Lumberjack, ki se je tako rekoč iz nič, 
brez pravih strokovnih glasbenih podlag, 
prebila v vrh slovenske glasbe v enem 
segmentu. Navdih je lahko tudi razvoj 
Folklorne skupine Ponikve, ki je prejela 
zlato priznanje na državni ravni. To so re-
snične zgodbe, ki nas lahko navdihujejo 
in spodbujajo. 

Janez Pavlin: V življenju so ljudje, 
ki imajo srce in veličino in ti lahko dajo 
navdih. Omeniti moram predvsem špor-

tnike invalide – koliko truda morajo oni 
vložiti v trening, da dosežejo rezultate ... 
Mi, zdravi ljudje, to jemljemo drugače. 
Lažje dosegamo svoje cilje. Športniki in-
validi ti dajo navdih, da je mogoče v ži-
vljenju priti tudi čez najtežje izkušnje. 

Bi lahko ocenila, na katerem po-
dročju ima naša občina največ neizko-
riščenih potencialov? Kje smo najbolj 
šibki?

Janez Pavlin: Vsekakor je to področje 
neizkoriščenosti naših kulturnih, narav-
nih in turističnih danosti. Za razvoj na 
tem področju je treba imeti ekipo in pra-
ve akterje. Mi smo že poskušali pri spod-
budi za ustanavljanje kmečkih turizmov, 
a če ni akterjev, se to ne da.

Drugo področje je podhranjenost ob-
činske uprave. Vsakdanjega dela je veli-
ko, za kandidiranje za evropska sredstva 
pa tako zmanjka kadra. V tem mandatu 
smo sicer pridobili kar nekaj sredstev 
(2,4 milijona za suh. vodovod, sredstva 
Eko sklada), a ob neugodnih menjavah 
v kadru in bolniških odsotnostih je to res 
težko. Ko smo zaprosili za dodatno de-
lovno mesto, smo bili zavrnjeni. Z ekipo 
petih ljudi ni možno doseči več. Upam, 
da bo to boljše v prihodnjem mandatu.

Igor Ahačevčič: Zame je največji ne-
izkoriščeni potencial to, da ni nikakršnih 
spodbud za gospodarstvo. Povprečni do-
hodek v naši občini je pol manjši kot v 
Sloveniji, kar je zelo skrb vzbujajoče. 

Drugo področje je kmetijstvo. Gre 
za široko področje in velike podjetni-
ške izzive, kjer se da marsikaj narediti. 
Evropska komisija bo v naslednjih letih 
zelo podpirala apiturizem in apiterapije 
(čebelarstvo). 

Med neizkoriščene potenciale sodita 
še slaba pretočnost prometa zaradi ozkih 
grl, na družbenem področju pa moram 
omeniti slabo stanje v kulturni dejavno-

Pogovor s kandidatoma za župana
Na praznično sredo, 31. oktobra 2018, smo z obema kandidatoma za župana, Janezom Pavlinom in Igorjem 
Ahačevčičem, v sejni sobi občinske stavbe razpravljali o nekaterih vprašanjih in izhodiščih, ki ste jih poslali vi, bralci 
Našega kraja. Na povabilo v oktobrski številki se je odzvalo pet občanov, nekaj vprašanj sem oblikoval tudi jaz.
Mogoče bo komu v pomoč pri odločitvi tudi zapis našega pogovora o perečih zadevah v občini ter o nekaterih splošnih 
zadevah, ki jih mogoče o obeh kandidatih še niste poznali.
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sti, ki je skoraj zamrla. Podobno je tudi 
na področju mladinske problematike. 
Veliko je neizkoriščenih potencialov, tudi 
zato sem se odločil za kandidaturo.

Kako si po volitvah predstavljate 
povezovanje s sosednjimi občinami? 
V medijih zasledimo precej primerov 
združevanja občin, predvsem pri sku-
pnih prijavah na razpise … Pri nas po-
znamo uspešno tovrstno sodelovanje 
pri projektu oskrbe s pitno vodo – su-
hokranjski vodovod. Kako gledata na 
to področje in kako bosta glede tega 
ravnala po izvolitvi?

Igor Ahačevčič: Moje predvolilno ge-
slo je: Sodelujemo za sodobno in odprto 
občino. Povezati se je treba predvsem z 
občinama Ivančna Gorica in Grosuplje. 
Seznanjen sem, da je bila naša občina že 
povabljena k sodelovanju v skupno pi-
sarno, kjer bi lažje pripravljali programe 
za kandidiranje na javnih razpisih, zlasti 
za evropska sredstva, a je sodelovanje 
odklonila.

Tukaj vidim potencial oziroma nujno 
priložnost za izkoristiti. Z obema seda-
njima županoma sosednjih občin sem 
na daljavo že stopil v stik. Tudi v Velikih 
Laščah so uspešni v razvoju. Nekatere 
slovenske občine, ki so podobne velikosti 
kot naša, so zelo uspešne. Tam lahko naj-
demo zgled, kako je treba stvari postaviti, 
in tudi s temi občinami se bom povezal. 
Eden od takih dobrih zgledov je občina 
Nazarje. 

Janez Pavlin: Sodelovanje med ob-
činami je zelo pomembno, prav tako 
oblikovanje skupnih občinskih uprav. V 
letošnjem februarju smo bili s predstav-
niki občine Velike Lašče v Grosuplju, 
kjer imajo tovrstno pisarno. Vse skupaj 
je treba dati v odločanje svetnikom na 
seji občinskega sveta. Počakajmo na izid 
volitev, potem pa se lotimo tudi tega. Več 
občin kot je vključenih, večji je odstotek 
prihrankov, ki jih predstavlja racionaliza-

cija stroškov občine. Sistem se tako opti-
mizira, saj damo svoj kader na razpolago 
skupni občinski upravi, z njihove strani 
pa tudi dobimo določene ugodnosti. Do-
ber zgled je mesto Ptuj, ki ima skupno 
občinsko upravo za kar 26 občin. Sode-
lovanje s sosednjimi občinami je treba 
v naslednjem mandatu okrepiti. Glede 
na to, da nekateri govorijo, kako močno 
smo zadolženi, bo to en korak v smeri ra-
cionalizacije in optimizacije stroškov. V 
skupno občinsko upravo pa doslej nismo 
bili povabljeni. 

Bralci Našega kraja so poslali kar 
precej konkretnih vprašanj za vaju. 
Bralka, ki je zaskrbljena zaradi predvi-
denega zaprtja poslovalnice NLB, ima 
za vaju nekaj vprašanj in predlogov. 
Takole pravi: 

»Žalostno je, da smo v letu 2018 izgu-
bili poslovalnico NLB. Ker obstaja prak-
tično nikakršna verjetnost, da si bodo v 
NLB premislili, me zanima, ali imata v 
mislih dogovor s kakšno drugo banko, ki 
bi bila pripravljena odpreti poslovalni-
co na Vidmu in brez dodatnih stroškov 
prevzeti stranke. Če je slučajno težava v 
lastništvu stavbe obstoječe banke, bi nova 
banka lahko opravljala storitve tudi v bi-
vših prostorih pošte v občinski stavbi. Če 
je stavba NLB v občinski lasti, pa me za-
nima tudi, kako jo nameravajo čim bolj 
koristno uporabiti, če v Dobrepolju banke 
na dosedanji lokaciji ne bo?«

Janez Pavlin: Nepremičnina, v kateri 
je trenutno še bančna poslovalnica, je 
last banke. Župani smo imeli po naja-
vi banke o zapiranju poslovalnic v Črni 
na Koroškem sestanek, na katerem smo 
napisali protestno noto. Tudi sam sem 
aktiven na tem področju. Zahteval sem 
sestanek s predsednikom uprave NLB. 
Zahteval sem na vpogled študijo, na 
podlagi katere so se odločili zapreti našo 
poslovalnico, a mi je niso pokazali. Pove-
dali so le, da je napisana na 13 straneh. 
Donosnost po mojem mnenju ne more 

biti edini kriterij za zapiranje. Zahteval 
sem tudi odločbo Evropske komisije, na 
katero se banka sklicuje, a je tudi ta do 
objave v uradnem listu tajna. Objavljena 
naj bi bila v drugi polovici novembra. 

Strinjam se z občanko, da je treba po-
iskati drugo banko. Na tem smo začeli 
delati. Dopis s povabilom smo poslali 
vsem bankam in hranilnicam. Želimo 
imeti banko v kraju. Zelo nerodno je tudi 
to, da so nam zaprli klasično pošto, saj 
tako ne moremo imeti niti poštne ban-
ke. Prednost imamo v tem, da imamo na 
občini prostor, kjer je ostala vsa oprema 
po zaprtju pošte, tako da je lahko z nekaj 
popravki vse pripravljeno, da novi poten-
cialni ponudnik bančnih storitev začne 
delo. Naredili bomo vse, da nam uspe. 

Igor Ahačevčič: Čudi me, da se Obči-
na ni odzvala že prej, ko so celo starejši 
ljudje sredi poletja po Vidmu govorili, da 
se bo banka zaprla. Takrat je bil čas za 
ukrepanje. Zdaj se to res ne da, ker je za-
deva že prišla v evropske roke. V Sloveniji 
obstaja še nekaj bank, do katerih je tre-
ba aktivno pristopiti, se z njimi pogovo-
riti in jih pripeljati v naš kraj. Po mojem 
mnenju je za ta prostor najprimernejša 
Deželna banka Slovenije, ki je na tem 
območju včasih že delovala. 

Še vedno se, po mojem opažanju, ve-
čina občanov ni sprijaznila s spremem-
bo statusa poštne poslovalnice. Bralko 
zanima:

»Ali se bosta zavzela za spremembo 
delovnega časa zdajšnje pošte, ki ga ima 
neustrezno določenega za delovno aktiv-
ne prebivalce občine Dobrepolje, še zlasti 
tiste, ki nismo zaposleni v domačih krajih 
in bližnji okolici?« Enako jo zanima gle-
de delovnega časa lekarne.

Igor Ahačevčič: Res je, tisti, ki nismo 
zaposleni v naši občini, imamo proble-
me z oddajanjem ali sprejemanjem po-
šiljk. Preprosto te delovni čas sili v to, da 
moraš vzeti dopust. Marsikdo pa tega ne 
more. Včasih je treba iti po kak paket tudi 
v Struge. Res nerodno.

Eden mojih ciljev v programu je, da 
se pošta pripelje nazaj, in to v taki obliki, 
kot je bila. 

Podobno je z lekarno. Nesmiselno je, 
da zdravnik dela dopoldne, lekarna pa 
popoldne ali obratno. Smo tudi v dogo-
vorih z Lekarno Ljubljana, saj želim, da 
bi imeli prodajni avtomat za zdravila. Gre 
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za tista zdravila in prehranske dodatke, 
ki niso na recept, na avtomatu pa bi jih 
lahko dobili 24 ur na dan. 

Janez Pavlin: Strinjam se s predho-
dnikom v delu, da je treba urnik pošte 
prilagoditi. Potrudili se bomo, da bo po-
godbena pošta odprta tako, da jo bodo 
lahko obiskali tudi občani, ki so v službi. 
Kar se tiče lekarne, se pogovarjamo o 
tem, da se delovni čas lekarne prilago-
di delovnemu času obeh zdravnikov, in 
o podaljšanju delovnega časa lekarne. 
Tudi v Strugah, kjer bo delovala ambu-
lanta, iščemo rešitev tako, da bi imeli 
omaro z najpogosteje izdanimi zdravili. 
Tako bi zdravnik zdravila predpisal in jih 
tudi izdal. 

Dotaknimo se cestne infrastruktu-
re. Opazimo lahko, da se na nekaterih 
cestah stanje asfaltne podlage slabša. 
Verjetno manjka še precej pločnikov in 
avtobusnih postajališč, svet staršev po-
gosto opozarja na neurejenost varnih 
šolskih poti … 

Kako vidita štiriletno prihodnost na 
tem področju? 

Janez Pavlin: Urejanje cestne infra-
strukture je ena mojih prioritet v nasle-
dnjem mandatu. To velja za urejanje var-
nih šolskih poti, pločnikov, kjer jih še ni, 
in lokalnih cest, ki še niso asfaltirane. Če 
imamo varne šolske poti, na krajših raz-
daljah tudi ni treba zagotavljati šolskega 
prevoza. Imam nekaj idej za izgradnjo 
pločnikov, največji problem pa je pri tem 
vedno pridobivanje zemljišč. 

Z Direkcijo RS za infrastrukturo se 
dogovarjamo za ureditev ceste od Vid-
ma do Strug. V prvi fazi bo sanirana 
cesta od Strug do Kompolj, za kar se že 

delajo projekti. Cesta od Vidma do Strug 
je zelo obremenjena in preozka, zato je 
pomembno v naslednjem mandatu ta 
dogovor izpeljati. 

Igor Ahačevčič: Urejanju prometa 
sem v svojem programu posvetil veliko 
pozornosti. Urejen promet je osnova za 
vse druge dejavnosti. Brez normalnih 
prometnih povezav ne more dobro de-
lovati gospodarstvo, tudi turizma se ni 
mogoče resno lotiti. Prva težava sta vhod 
in izhod iz doline. Nujno pa je treba od-
praviti vse cestne ožine in ozka grla zno-
traj občine. Druga zadeva pa je ureditev 
varnih (šolskih) poti po občini. Te je tre-
ba najprej urediti v vaseh, kjer jih še ni, z 
največjim poudarkom na varnosti naših 
najmlajših. Slišim, da je nekaj avtobu-
snih postaj celo nelegalnih oziroma ne 
ustrezajo zakonskim podlagam, in tudi 
to je treba rešiti. 

Dobro smo se navezali na naslednje 
vprašanje. Se zavedata, da imamo v 
občini statistično zelo problematično 
cesto, lahko rečemo tudi cesto smrti 
(odsek Videm–Kompolje)? Kaj misli-
ta ukreniti, da bo postala varnejša? 
Prosim, če podata tudi svoje načrte 
glede cestnih ozkih grl (Zdenska vas, 
Videm …).

Igor Ahačevčič: Že pri prejšnjem 
vprašanju sem omenil pomen normal-
nih vhodov in izhodov v občino, odpravo 
ozkih grl. Prva in najpomembnejša točka 
je v Zdenski vasi. Ta vas je najbolj obre-
menjena vas v občini, saj gre skozi njo 
skoraj ves promet. Naslednja nevarna 
ožina je na Vidmu pri nekdanji gostilni 
Krajček. Nepojmljivo se mi zdi, da Obči-
na ni na tem področju že česa naredila, 
predvsem da ni kupila stavbe nekdanje 

gostilne, ki se prodaja. Naslednja ožina 
je pri pokopališču na Vidmu, kjer bi mo-
rali cesto razširiti. Zagotovo je še kje kaka 
ožina. 

Cesta Videm–Kompolje je res proble-
matična. Ne samo zaradi same konstruk-
cije, ampak tudi zaradi nevzgojenosti vo-
znikov, ki velikokrat vozijo prehitro. Ob 
tem moram povedati, da mi ni jasno, za-
kaj je ob cestah odvrženih toliko praznih 
pločevink piva. Ali to pomeni, da naši vo-
zniki med vožnjo pijejo alkohol? 

Ob cesti med Kompoljami in Vidmom 
je odkupljen pas tudi za kolesarsko pot in 
nujno je treba tudi ta pas vključiti v rekon-
strukcijo ceste. Enako velja tudi za cesto 
od Vidma do Zdenske vasi. Zdaj gredo po 
isti površini tovornjaki, avtomobili, kole-
sarji, pešci. To je treba urediti. 

In še nekaj. V kraj prihaja potniški vlak. 
Vse skupaj traja že zelo dolgo, a gre za 
zadeve, ki niso odvisne od naše Občine. 
Vsekakor pa je treba spodbuditi promet 
z vlakom. Želim si, da bi se cestni promet 
v občini zmanjšal, tudi na račun tega, da 
bo več potnikov šlo v Ljubljano z vlakom, 
po dolini pa bi lahko nudili lokalni pre-
voz do železniške postaje v Predstrugah. 

Janez Pavlin: Odsek ceste Videm–
Kompolje je predviden za rekonstrukci-
jo v sodelovanju z Direkcijo RS za infra-
strukturo. Strinjam se, da je odcep zelo 
nevaren. Ima svoje specifike, na tem od-
seku pa se vozi z veliko hitrostjo. Imamo 
že idejno zasnovo za krožišči za uvod v 
Bruhanjo vas in v industrijsko cono Ra-
tike, in tudi to bo narejeno v sklopu re-
konstrukcije. Zgrajena bo tudi kolesarska 
steza, ki bo ločena od regionalne ceste. 

Res je, da imamo kar nekaj ozkih grl 
(Kompolje, Videm, Zdenska vas). Ne-
kateri občani želijo, da se asfaltira cesta 
Struge–Rapljevo proti Kočevju, a to je 
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lahko dvorezni meč. Če cesto res asfalti-
ramo, obstaja velika verjetnost, da se bo 
promet iz Kočevja proti Ljubljani preu-
smeril na to cesto. Glede na to, da nima-
mo urejenih ozkih grl, zna biti problem 
s pretočnostjo, podobno kot na Škofljici. 
S to zadevo je treba počakati toliko, da 
se uredi tretja A razvojna os (obvoznica 
Škofljica), potem pa se lahko uredi ome-
njeni del lokalne ceste. 

Na Vidmu je res naprodaj Krajčkova 
hiša, a po visoki ceni (85.0000 €). Z ban-
ko, ki je lastnica nepremičnine, smo se 
že pogovarjali, da bi ceno znižali, saj je 
ta previsoka. 

Za rešitev ozkega grla v Zdenski vasi 
je bil projekt narejen leta 2007, a je prišlo 
do upora v vasi, saj so zahtevali obvozni-
co. Ta je sedaj opredeljena v občinskem 
prostorskem načrtu in vsekakor je treba 
intenzivno pristopiti k reševanju tega 
problema. Mi nimamo pretočne vsto-
pne točke v občino. Imamo načrte za 
obvoznico Ponikve, ki bi to v enem delu 
rešila, a z vidika ekonomske upraviče-
nosti s strani države gradnja trenutno ni 
sprejemljiva. Če bodo kdaj boljši časi, je 
možnost, da bi država pristopila nasproti 
in bi do izgradnje prišlo. 

Kaj pa kolesarske poti? Osebno sem 
prepričan, da dandanes precej prema-
lo za transport uporabljamo kolo. V 
nekaterih občinah pospešeno gradijo 
kolesarske povezave, menda so za to na 
voljo tudi določena sredstva evropskih 
institucij. Kakšni so vajini cilji na po-
dročju izgradnje kolesarskih povezav 
po občini? Razmišljata o povezavi ko-
lesarskih stez z novim železniškim po-
tniškim terminalom v Predstrugah? 

Janez Pavlin: Kolesarstvo je panoga, 
ki ima čedalje več privržencev, tudi v 
naši občini. Če pogledam nazaj na čas, 
ko sem začel kolesariti (leta 1988), ugo-
tavljam, da sem bil takrat skoraj edini 
kolesar, danes pa je teh bistveno več. 
Da je kolesar varen, bodisi za rekreaci-
jo bodisi na poti v šolo ali na železniško 
postajo, je pomembno, da imamo ureje-
no mrežo kolesarskih poti. Ko sem bil v 
Bruslju pred približno enim mesecem, 
sem videl, da je veliko razpisanih sred-
stev za razvoj mobilnosti in trajnostnega 
razvoja in da je regijsko povezovanje pri 
tem izrednega pomena. Ta sredstva je 
treba v naslednjem mandatu izkoristiti. 
Povezali bi se tudi z drugimi občinami 
in zagotovili varno vožnjo, tako kot je na 
nekaterih naših vzhodnih občinah v Pre-
kmurju, kjer so dobili za ta namen veliko 
sredstev. Mi smo na žalost v ljubljanski 
urbani regiji, a nova evropska perspek-
tiva obeta več. 

Igor Ahačevčič: Kolesarske steze so 
pomembne s stališča varnosti in imajo 
tudi velik pomen za razvoj rekreacije. 
Pomembne so tudi za razvoj turizma. 
Če želimo Dobrepolje turistično razvija-
ti, moramo ljudem omogočiti varno razi-
skovanje vseh svojih danosti. Kolo res 
premalo uporabljamo. Več bi se morali 
znotraj občine voziti s kolesom, ko nam 
to seveda dopuščajo čas in vremenske 
razmere. Tudi železniško postajo bi bilo 
smiselno povezati z mrežo kolesarskih 
poti. Treba bo pridobiti evropska sred-
stva, saj jih doma ni. 

Še eno povsem konkretno vprašanje 
bralke:

»Ali je možno preurediti parkirišče 
pred trgovino v centru Vidma tako, da 
bi lahko odpeljali izpred trgovine skozi 
dodatni izhod (ne da vozimo vzvratno in 
samo upamo, da ne bomo zbili kakšnega 
otroka, ki ga izgubimo iz vidnega polja v 
ogledalu, ker so pač majhni, nevarno pa 
je tudi za ostale udeležence)?«

Igor Ahačevčič: Strinjam se z razmi-
šljanjem občanke, a verjetno gre za za-
sebno zemljišče, kamor Občina ne more 
neposredno posegati.

Janez Pavlin: Parkirišče ni v celoti 
zasebno, del ob pločniku je občinska 
last. Mi bi morali za to pobudo pripra-
viti prometno študijo, saj morajo biti vse 

te stvari po pravilniku. Lahko v novem 
mandatu naredimo to študijo, da se vidi, 
ali je pobuda sploh izvedljiva. 

Občanko zanima, kdaj lahko pri-
čakujemo vlaganje Občine v izgradnjo 
manjših parkov z otroškimi igrali. 
Meni, da na tem področju močno za-
ostajamo za drugimi kraji. Na Vidmu 
skoraj ni otroških igral, tudi po drugih 
vaseh je tega malo, na ustih pa imamo 
ponavadi veliko besed o skrbi za svoje 
najmlajše in za mlade družine … Kaj 
pa menita o kakem skate parku, poli-
gonu za rolanje …

Janez Pavlin: Za nov mandat smo si 
zadali, da napravimo več otroških igrišč, 
podobnih, kot je v Ponikvah. V tem 
mandatu sem bil vesel, da so v Ponikvah 
ubrali enega redkih pravih pristopov. 
Izbrali so ponudbo in na proračunski 
seji vložili amandma. Bil je sprejet, po-
tem pa se je šlo v izgradnjo igrišča. Tudi 
sredstva, ki so bila v proračunu, so bila 
pravilno ovrednotena. 

Želja je, da imamo tako otroško igrišče 
tudi na Vidmu, in v programu imam to 
kot prioriteto. Na Vidmu imamo samo 
športno igrišče in zagotovo potrebuje-
mo otroško igrišče. Potrebujemo tudi 
izgradnjo igrišča pri športni dvorani ob 
šoli, da bodo tam učenci imeli varen 
pouk športa. Tudi meni so že nekaj časa 
pri srcu razni poligoni za kolesa, rolanje 
in rolkanje. Taki poligoni zahtevajo do-
ločena finančna sredstva. Vemo, da je v 
zadnjih letih država znižala prihodke ob-
činam, naši za pol milijona evrov, kar je 
za našo občino veliko. Prizadeval si bom, 
da bomo skate park oziroma asfaltni po-
ligon v naši občini zgradili. Pred leti me 
je navdušil posnetek promocije takega 
parka, ko se je starejši mož vozil po gr-
binah. Taki parki so lahko središče dru-
ženja starih in mladih in temu bom dal v 
naslednjem mandatu velik poudarek. 

Igor Ahačevčič: Zanimivo vprašanje. 
Navezuje se na dve stvari, ki sem ju vklju-
čil v volilni program. Ena od pomembnih 
točk v njem so t. i. pametne vasi. Povabil 
sem evropskega poslanca, g. Franca Bo-
goviča, ki je pobudnik tega evropskega 
projekta, da nam bo 9. novembra celo-
tno idejo predstavil v Jakličevem domu. 
Gre sicer še za pilotni projekt, a naj bi 
postal del ukrepov Evropske unije za na-
slednje finančno obdobje. Osnovna ide-
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ja je v tem, da se ena vas poenoti in po 
razmisleku dogovori, česa si želi oziroma 
kaj potrebuje, s projektom kandidira za 
sredstva in jih nato realizira. Drugi del 
mojega programa pa predstavlja tudi t. i. 
participatorni proračun. To pomeni, da 
se v vsaki vasi pogovorimo in ugotovimo, 
česa si vaščani želijo, kaj potrebujejo. 
Potem pa pride do skupnega glasova-
nja, kjer v bistvu vsi prebivalci izberejo, 
katere projekte bodo s pomočjo Občine 
izpeljali. 

Ne bi pa šel tu v razne megalomanske 
zgodbe. Menim, da je nek tak prostor, ki 
ga imajo v Podpeči, najprimernejša obli-
ka za posamezno vas. Naš sedanji župan 
sicer govori, da smo nadstandardna ob-
čina, a tudi tu, v tej razpravi, ugotavlja-
mo, da po vaseh nimamo zagotovljenih 
osnovnih stvari. Treba je povsem kon-
kretno pristopiti k reševanju te proble-
matike. 

Mogoče vprašanje o upravljanju z 
javnimi objekti še najbolj sodi v ta del 
pogovora. Pred nekaj dnevi je bil polo-
žen temeljni kamen za izgradnjo špor-
tne dvorane. Bralca zanima, kako vidi-
te prihodnost nove dvorane, predvsem 
glede dveh vidikov. Eden je upravljanje 
z dvorano, drugi pa skrb Občine za pri-
merno ceno najema, ki jo bodo domača 
športna društva zmogla plačevati. 

Jakličev dom, kot največji javni 
objekt v občini, ni ravno vzor gospo-
darnega upravljanja. Kakšen je vajin 
načrt upravljanja z Jakličevim domom 
in z novo športno dvorano? 

Igor Ahačevčič: Glede športne dvora-
ne nimam dovolj informacij. Dejstvo je, 
da bo treba plačevati najemnino, moje 
mnenje pa je, da morajo biti domača 
društva na nek način v ugodnejšem polo-
žaju od tistih, ki pri nas gostujejo. Morajo 
imeti prednost pri najemu in ugodnej-
šo ceno najema. Pri projektu izgradnje 
nove športne dvorane poznam premalo 
podrobnosti. Vem, da je zamišljen velik 
objekt, sumim, da je še nedodelan, a 
bomo videli, kako bo. Vem samo, da je 
Občina že sedaj, ko prva faza izgradnje 
sploh še ni dobro stekla, zadolžena s kre-
ditom za 20 let, v tekočem projektu pa ni 
niti še notranje opreme, kolikor sem se-
znanjen. Verjamem sicer, da so na Obči-
ni razmišljali tudi o tem, ko so dvorano 
načrtovali. Če niso, pa je zadeva lahko 
skrb vzbujajoča. 

V Jakličevem domu je velik problem, 
saj vsa ta leta ni bil dobro vzdrževan. Že 
lahko vidimo neke luknje v fasadi stavbe. 
Kot župan pa bom za upravljanje izko-
ristil možnost financiranja preko javnih 
del. Tak nered, kot je sedaj v Jakličevem 
domu, ne vodi nikamor. Skozi vsa vrata 
lahko pravzaprav prideš notri. Absolu-
tno bo s stavbo upravljal en človek, prav 
tako bo moral skrbeti za javne površine. 
V novem križišču na Vidmu, proti Mali 
vasi, čeprav smo ga veliko plačali, zdaj ni 
nikogar, ki bi pokosil travo. Podobno je 
na drugih javnih površinah. To bo treba 
urediti. 

Janez Pavlin: Za upravljanje športne 
dvorane in Jakličevega doma nujno po-
trebujemo upravnika. Tudi pri športni 
dvorani bo izrednega pomena, da se bo 
skrbelo za red. Kar se tiče najema špor-
tne dvorane, se bomo ravnali po pravilni-
ku o najemu in uporabi športne dvorane 
in tam bodo tudi opredeljene olajšave 
za domača društva. Športna dvorana bo 
večnamenska, primerna bo za različne, 
tudi nešportne prireditve. Te prireditve 
prinašajo določene prihodke. Pred leti 
smo v Jakličevem domu gostili tri kon-
certe skupine Perpetuum Jazzile in po-
dobne koncerte bomo lahko zdaj gostili 
v novi dvorani. 

V zadnjem mandatu sem se boril, da 
smo sprejeli odlok o pokopališki dejav-
nosti. V naslednjem letu bomo na pod-
lagi odloka izbrali vzdrževalca, ki bo na 
voljo osem ur in bo upravljal z objekti. 
Če bodo objekti, tako kot drugje po Slo-
veniji, kakovostno vzdrževani, bo to po-
menilo, da bo tudi zadovoljstvo občanov 
večje. 

V zadnjem mandatu je bilo veliko 
zmede glede spreminjanja podrobnih 
občinskih predpisov na področju špor-

ta. Občana zanima, kaj si lahko glede 
tega obetamo po volitvah. Menita, da 
se bodo morala sredstva, ki jih Občina 
nameni za sofinanciranje programov 
športa, v naslednjih letih znižati ali 
povišati? 

Janez Pavlin: V zadnjem mandatu je 
bil sprejet nov pravilnik o sofinanciranju 
programov športa, ki je bil usklajen z 
vsemi športnimi društvi in zvezo špor-
tnih organizacij. Glede tega smo zdaj pri-
merljivi z drugimi občinami, odstotek, ki 
ga od proračuna namenjamo za športne 
programe, je tudi primerljiv z drugimi 
občinami in je dokaj dober. Sedanje vre-
dnosti sredstev za šport ne bomo niža-
li. Če se bodo pojavljale nove vadbene 
skupine, bo treba vključiti tudi te. Vesel 
sem, da smo že pred leti zahtevali, da 
imajo vse osnovnošolske in srednješol-
ske vadbene skupine vaditelje in trenerje 
z licenco. Sedaj je trend, da imajo tudi 
rekreativne skupine strokovnjaka z licen-
co in da imajo strokovno vadbo. Imeti 
strokovno podporo tudi na rekreaciji je 
izrednega pomena, saj odrasli večkrat 
delujemo po sistemu: srce hoče, telo ne 
da. S povečanjem interesa na področju 
rekreacije, ki bi bilo dobrodošlo, bomo 
tudi več sofinancirali, a bomo imeli za-
radi tega manj čakalnih vrst v zdravstvu. 

Igor Ahačevčič: Sprejete pravilnike 
je treba spoštovati in programe sofinan-
cirati v tem duhu. Nimam nikakršnega 
namena zniževati sredstev za podpira-
nje športa. Dejstvo pa je, da živimo na 
relativno majhnem prostoru, in tako ni 
vse odvisno od denarja, ampak mno-
gokrat tudi od dobre volje, spodbud in 
ustvarjalnosti. Pomembno je, da v obči-
ni ustvarimo bazo ljudi, ki so aktivni in 
zdravi. To se mi zdi bistveno. 

Še eno konkretno vprašanje občana: 
»Kakšna je predvidena časovnica gradnje 
športne dvorane in kaj bo z gradnjo, če 
aktualni župan ne dobi ponovnega man-
data?«

Igor Ahačevčič: Časovnice natančno 
ne poznam. Če bom župan, bom dvorano 
zgradil do konca. Nobene druge variante 
tu ni. Potem pa bo treba dograditi še vse 
v okolici. Je pa gradnja take dvorane zelo 
velik zalogaj. Ob začetku gradnje dvora-
ne se v javnosti pojavlja veliko vprašanj, 
predvsem o tem, kaj vse obsegata tre-
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nutni projekt in podpisana pogodba za 
gradnjo. Po nekih informacijah obsega 
le izgradnjo sten (okvirja) s tribunami in 
pripadajočimi spremljevalnimi prostori 
(predvidevam, da npr. tuše …), ni pa no-
tri predvidenih pregradnih sten in druge 
opreme. Menda sta v trenutni pogodbi 
le dva koša, prav tako pa ni predvidena 
ureditev okolice s parkirišči. 

Prav tako menda ni v projektu poveza-
ve šole s športno dvorano, kar bi predsta-
vljalo veliko oviro učencem. Vse to bo še 
treba urediti, zagotoviti dodatna sredstva 
in objaviti še dodatni javni razpis, zato 
želim, da o projektu govorimo realno in 
ne pretiravamo z besedami hvale.

Janez Pavlin: Terminski plan je začr-
tan – realno bo gradnja končana v enem 
letu. Cena gradnje je ugodna. Na roko 
nam je šlo, da je na referendumu padel 
projekt drugi tir, saj so v tistem trenutku 
padle cene pri gradbincih. V sosednji ob-
čini delajo za isti denar manjšo dvorano. 
Cena je ugodna tudi zato, ker je sedaj 
trend, da se gradi z mislijo na trajnostni 
razvoj. Zato smo se odločili za gradnjo 
lesene dvorane. S strani Eko sklada smo 
tako dobili skoraj milijon evrov nepovra-
tnih sredstev. Ob tem smo se zadolžili za 
dobo 20 let, kar je ugodnejše kot za 15 let. 
Določene druge stvari je treba še optimi-
zirati in racionalizirati. Postali bomo ena 
tistih občin, ki bo dobila večnamensko 
športno dvorano, s tem pa bomo postali 
sodobni. Pogodba je podpisana, na Eko 
skladu je vloga vložena in mislim, da se 
bo ta projekt odvijal naprej tudi, če ne 
bom več župan. 

Glede vprašanj in pomislekov glede 
tega, kaj projekt vključuje, moram pove-
dati naslednje. Razpis je bil za izgradnjo 
športne dvorane, brez premične športne 
opreme (golov, žog in drugih športnih 
rekvizitov). Koši so del razpisa, prav tako 
pregradne stene. Premično športno opre-
mo bomo kupili naknadno, s posebnim 
razpisom. Dodatno je treba zgraditi tudi 
dovozno cesto. To bo narejeno v okviru 
celostne ureditve prometne infrastruktu-
re okoli šole. 

Tudi izgradnja povezave med šolo in 
novo dvorano ni noben problem, zato 
tudi ne bo potrebnih visokih sredstev za 
to. 

Preskočimo še na kulturo. Bralka 
našega časopisa razmišlja takole: »Za-
dnja leta opažamo kar velik korak nazaj 

na področju ljubiteljske kulture v občini. 
V ne tako davni zgodovini je bilo Dobre-
polje poznano po zelo razvejani kulturni 
dejavnosti. Zdaj pa ne moremo dobiti 
nekaj društev, ki bi pripravila poletne ve-
čere. Tudi kulturnih prireditev ni več to-
liko kot včasih. Pogrešamo tudi dramske 
predstave domačih amaterskih igralcev.« 
Sprašuje vaju, kako vidita to področje. 
Na kakšen način nameravata oživiti 
kulturno dogajanje v dolini?

Janez Pavlin: Najprej glede poletnih 
večerov. Bil sem pobudnik in izvajalec 
poletnih večerov, pripravljali smo jih pet 
let. To je bila prireditev, ki je bila odlično 
obiskana in tudi v zadovoljstvo občanov. 
Trajalo je do nedavnega, ko me je občan 
Slavc Palčar prijavil na policijo, da prire-
ditve nismo ustrezno prijavili. Pet let smo 
organizirali in res nismo nikoli prijavlja-
li. Iz svojega žepa sem plačal 550 evrov 
kazni, kar znaša tretjino županske plače. 
Tako je bil udarjen še tisti, ki se je trudil. 
Letos je bil razpis za pripravo poletnih 
večerov, a se ni javil nihče. Prejšnje leto 
se je za en večer prijavila samo Godba 
Dobrepolje. 

Na splošno lahko o kulturi povem to, 
da sredstva so, a vseeno je moje mnenje, 
da moramo pravilnik o kulturi spremeni-
ti. Imamo Folklorno skupino Ponikve, ki 
je prejela prvo mesto in zlato priznanje 
na najvišji, državni ravni. 

Tudi dobrepoljska godba je promotor 
občine in predstavlja kulturo. Kultura 
tako ni ravno na mrtvi točki. Tudi druge 
skupine se uvrščajo na razna tekmova-
nja, Občina jih zaradi tega tudi dodatno 
financira, vsaj prevoze na ta tekmova-
nja. 

Meni ni bilo jasno, zakaj je Zveza kul-
turnih organizacij razpadla in kateri so 
bili vzroki. Prepričan sem, da moramo 
imeti to zvezo, tako kot jo imajo športna 
in gasilska društva. Tam se namreč kalijo 
ideje. Tudi odbor za družbene dejavnosti 
mora biti na področju kulture dejaven, 
ne samo župan. 

Na Občini smo bili vedno naklonjeni 
kulturi. Pred leti smo odlično sodelovali 
z Big bandom Braca Doblekarja. Pokrili 
smo prevoz, ko so šli na festival v Beo-
grad. Smo odprti za kulturo, poiskati pa 
je treba rešitve, da bi sicer našo bogato 
kulturo še obogatili. Občina bo vedno 
podpirala kulturo, tudi z dodatnimi sred-
stvi, če bo treba.

Igor Ahačevčič: Kultura je po mojem 
mnenju na tako nizki ravni, kot že dolgo 
ni bila. Dvakrat v preteklosti sem stvari 
na področju kulture že postavljal iz nule 
in tudi sedaj upam, da jih bom. Potreb-
na je predvsem spodbuda. Lahko se nudi 
prevoz, ampak je potrebno prej še veli-
ko drugega. Trenutno je videti le dejav-
nost Folklorne skupine Ponikve, Godbe 
Dobrepolje in MePZ Škrjanček, druge 
skupine so nekako zamrle. Tu se mislim 
močno angažirati, spet bi rad vzpostavil 
tudi dejavnosti, ki so včasih pri nas že 
bile (srečanja kiparjev, likovnih umetni-
kov, literatov, glasbenikov). 

Dotakniti se moramo tudi proti-
poplavnih ukrepov. Občanko zanima 
pogled bodočega župana na reševanje 
poplavne problematike – se bo ta reše-
vala parcialno ali bo narejena študija 
za omilitev oz. sanacijo celostno za vse 
tri doline: Ponikve, Dobrepolje in Stru-
ge?

Igor Ahačevčič: Glede tega področja 
še nimam veliko informacij. Spomnim se, 
da so bile narejene študije. Protipoplav-
nih ukrepov se ne moreš lotiti parcialno, 
ampak celostno od izvora do zaključka. 
Naravnih zakonitosti ne moreš postaviti 
na glavo – voda vedno teče navzdol in v 
našem primeru proti Strugam. Pomemb-
ni so prostorski načrti. Treba bo vzdrže-
vati in čistiti strugo, da ne bo prišlo do 
težav. Tema je občutljiva, saj se pozna 
vsak poseg v prostor. Treba je torej reše-
vati zadevo od izvira do konca, ob tem 
pa sprotno čistiti vodotoke, požiralnike 
in obrežne pasove. 

Janez Pavlin: S protipoplavnimi ukre-
pi bomo nadaljevali tudi v prihodnje. 
Skoraj polovica občine je na poplavnem 
območju. Za potrebe sprejema občin-
skega prostorskega načrta je bila nare-
jena poplavna študija, od poplave 2010 
se je razlikovala le za tri odstotke, kar je 
zanemarljivo. Izdelana je bila poplavna 
študija oziroma predlogi protipoplavnih 
ukrepov za vasi Videm, Kompolje in Stru-
ge, ki so tudi najbolj na udaru. Ukrepi so 
opredeljeni tudi v prostorskem načrtu. 
Za Kompolje se je preverjalo več variant 
in izkazalo se je, da je varianta Logi ena 
tistih, ki bi predstavljala dobro rešitev 
za Kompolje in Struge. Narejeni so bili 
meritve podtalnice ter preizkus nalivnih 
polj. Meritve kažejo dobre rezultate, prav 
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tako je kamenina kompaktna proti Zago-
rici. Ne smemo pa v nobenem primeru 
poslabšati razmer v Zagorici, zato na-
daljujemo te študije. Želimo imeti kon-
troliran dotok vode, da lahko v primeru 
povečanega dotoka zapremo zapornice 
in ne poslabšamo poplavne varnosti 
v Zagorici. Če se bo izkazalo, da je to 
sprejemljivo, bomo projektiranje nada-
ljevali. Pomembno je, da se požiralniki 
in sama suha struga čistijo. Od leta 2010 
za to skrbi vzdrževalec koncesionar. Ob 
poplavah novembra 2014 so se pojavili 
novi požiralniki vode, ljudje pa so jih že 
naslednji dan zasuli. Ta trend se ne sme 
nadaljevati. 

Čisto za konec vama želim zastaviti 
še nekaj krajših konkretnih vprašanj. 

Na kakšen način se sproščata po na-
pornem delu? Kateri so vajini hobiji?

Janez Pavlin: Doma rad delam na 
kmetiji in v gozdu, ob tem skrbim za dva 
konja. Sem ljubitelj konj in tudi sodnik 
galopskih dirk. Če imam čas, grem za 
rekreacijo na kak sprehod. Ko je vreme 
ugodno, grem redno na kolo. V tem letu 
žal tega časa ni bilo, saj smo ga veliko po-
rabili za službene zadeve (uredili težavo 
z zdravniki). Sprošča me tudi fotografi-
ranje. 

Igor Ahačevčič: Med hobije štejem 
kolesarjenje, plavanje, hojo in smučanje. 
Občasno, ko mi čas dopušča, se ukvar-
jam tudi z lokostrelstvom. Po napornem 
dnevu rad preberem kako knjigo, da 
sprostim telo in misli. 

Sta presenečena, da se za županski 
stol potegujeta samo vidva?

Igor Ahačevčič: Morda malo, ker bi 
pričakoval, da je želja po spremembi in 
po nekem novem zagonu malce večja. A 
smo se tako dogovorili.

Janez Pavlin: Nisem presenečen. Ti-
sti, ki poznajo delo župana in vse naloge, 
ki jih mora opravljati, vejo, da funkcija 
ni lahka. Tudi v prihodnje mislim, da ne 
bo nič drugače, in zato tudi ne bo veliko 
kandidatov za ta položaj. 

Kdo bo vajin podžupan v novem 
mandatu?

Janez Pavlin: Ne vem. Ni mi ravno 

prav, da mora biti podžupan iz vrst čla-
nov občinskega sveta. Menim, da bi mo-
rali izbirati podžupana med vsemi obča-
ni, in mislim, da bi bila najprimernejša 
oseba, ki je šla ravno v pokoj ter ima že 
od prej čut za skupno dobro. Taka ose-
ba bi lahko veliko pripomogla, sploh če 
je bila prej dejavna na raznih področjih. 
Treba je počakati, volitve bodo pokazale, 
med katerimi sploh lahko izbiram, in ta-
krat se bom odločil. 

Igor Ahačevčič: Počakati moramo na 
rezultate volitev. Če se bo odvilo tako, kot 
si želim, pa že vem, kdo bo podžupan. 

Nameravata župansko delo opra-
vljati kot profesionalni ali kot neprofe-
sionalni župan?

Igor Ahačevčič: Vsekakor poklicno. 
Služba je težka in sploh v manjši občini, 
kakršna smo mi, zahteva celega člove-
ka. 

Janez Pavlin: Strinjam se z Igorjem. 
Pri nas župan ne opravlja samo nalog, 
opredeljenih v statutu, ampak bistveno 
več. Oba kandidata imava močan čut do 
te občine, tako da se bova razdajala za 
občane. Navsezadnje zato tudi kandidi-
rava. 

Se vama zdi trenutno obeleževanje 
decembrskega občinskega praznika 
primerno ali načrtujeta kake spre-
membe?

Janez Pavlin: Ne pričakujem nobene 
spremembe. Nagibam se sicer k temu, 
da bi občinski praznik praznovali prav 
na 6. december, ko je uradno naš pra-
znik. Tudi če pride na delovni dan. Imeli 
smo sicer pomisleke, ker je na ta dan v 
cerkvi devetdnevnica, in smo zato pre-
mikali obeležitev praznika na čas po 8. 
decembru. Zdaj pa razmišljam o tem, da 
praznujemo 6. decembra. 

Igor Ahačevčič: Ko sem razmišljal o 
tem, mi nikoli ni bilo prav, da se je datum 
proslave oddaljil od dneva praznika. De-
jansko se mora praznovati na praznični 
dan, sicer praznovanje razvodeni. Pred-
videvam pa kako spremembo v sami pri-
reditvi, verjetno v drugačnem pristopu. A 
vse to bomo dorekli, ko bo čas za to. 

Se vama zdi na odseku ceste od Vid-

ma do uvoza v Bruhanjo vas, mimo 
industrijske cone, primerna omejitev 
hitrosti na 90 km/h? 

Igor Ahačevčič: Povsod, kjer je mo-
žno, bi morali hitrosti omejiti na primer-
no višino. Ravni odseki cest preprosto 
spodbujajo k temu, da vozniki pospeši-
jo, zato je tudi na omenjenem odseku že 
prišlo do kritičnih situacij. Vsak razumen 
voznik sicer hitrost svoje vožnje primer-
no obvladuje. Hitrostna omejitev na tem 
odseku je previsoka in bi morala biti niž-
ja, 60 km/h.

Janez Pavlin: Če prav razumem, je na 
tem odseku dovoljena hitrost 90 km/h, 
ker gre za cesto izven naselja. Tam ima-
mo industrijsko cono, v katero vsak dan 
vozijo zaposleni, imamo tudi križišče za 
uvoz v Bruhanjo vas. Tudi cesta je ožja, 
kot bi morala biti glede na standarde. Če 
prištejemo še to, da je tam velikokrat me-
gla, ob cesti pa hodijo pešci, ugotovimo, 
da je omejitev največje hitrosti previsoka. 
To bi morali znižati na 70 ali 60 km/h. 

Mislita, da bi morala na Kamen 
vrhu vihrati velika slovenska zastava?

Janez Pavlin: Vsekakor da. Narodne 
zavesti je premalo in strinjam se, da bi 
bilo tako kot v občini Grosuplje. 

Igor Ahačevčič: Strinjam se s pred-
hodnikom. Ne samo na Kamen vrhu, 
na vsaki hiši bi morale ob praznikih vi-
seti zastave. Morali bi čutiti večjo zavest. 
Tako do občine kot do države. Tega nam 
povečini zelo primanjkuje.

Kaj drug pri drugem cenita?

Igor Ahačevčič: Vztrajnost.

Janez Pavlin: Kolikor sva doslej sode-
lovala in kolikor ga poznam, vem, da je 
človek s tistimi pravimi krščanskimi vre-
dnotami. To cenim. Pomembno je tudi 
to, da živi te vrednote. Kar koli sem ga 
kdaj prosil, mi ni odrekel, zato lahko po-
vem o Igorju le vse dobro. 

Najlepša hvala za vajine odgovore. 
Obema želim, da vama bo v naslednjih 
dneh uspelo predstaviti svoja progra-
ma in ekipo, potem pa naj volivci v 
nedeljo odločijo, kdo od vaju bo vodil 
občino v naslednjih štirih letih. ■



Na š  k r a j
Ustanovitelj glasila je Občina Dobrepolje.  

Naslov uredništva: Videm 35, 1312 Videm-Dobrepolje. 
Odgovorni urednik: Bojan Novak. E-pošta: nas-kraj@dobrepolje.si, gsm: 031 536 121.

Lektoriranje: Mojca Pipan. 
Člani izdajateljskega sveta: Tina Kadunc (predsednica), Jasmina Mersel Šušteršič, Marija Pogorelc, Ana Škulj, Peter Hočevar 

Glasilo Naš kraj je vpisano v razvid medijev pri Ministrstvu Republike Slovenije za kulturo pod zaporedno številko 741.    
Tisk: PartnerGraf d.o.o. • Oblikovanje in prelom: Auroragraf d. o. o.  

Glasilo izhaja enkrat mesečno v nakladi 1330 izvodov.

Naslednja številka 
Naslednja številka izide v petek, 30. novembra. Rok za oddajo prispevkov je 20. november.

foto: Tamino Petelinšek


